
MANİSA Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek’e hayırlı olsun ziyaretleri

devam ediyor.  Bu kapsamda AKUT Arama
Kurtarma Derneği Manisa Ekibi gönüllüleri
de Başkan Zeyrek’i makamında ziyaret etti.
AKUT Arama Kurtarma Derneği Manisa
Ekip Lideri Kürşat Utku Satıoğlu, AKUT’un
Manisa’da yürüttüğü faaliyetler hakkında
Başkan Zeyrek’e bilgi vererek, Kamu yara-
rına çalışan dernek vasfıyla AKUT, bütün
kamu kurum ve kuruluşları, belediyeler ve
diğer STK‘larla tam bir iş birliği içinde
ülkemize hizmet etmektedir” dedi. 

EKİP LİDERİ SATIOĞLU, AKUT’UN HİZMETLERİNİ ANLATTI

CUMHURBAŞKANI Erdoğan'ı, CHP Genel Merkezi
önünde Özgür Özel karşıladı. Erdoğan ve Özel, Genel

Merkez önünde tokalaşarak, basın mensuplarına poz
verdiler. Cumhurbaşkanı Erdoğan, CHP Genel Başkanı
Özel ile Genel Merkezdeki başkanlık makamında görüştü.
Erdoğan, Özgür Özel'i 2 Mayıs'ta AK Parti Genel
Merkezinde kabul etmişti. Erdoğan’a Cumhurbaşkanı Dış
Politika ve Güvenlik Başdanışmanı Akif Çağatay Kılıç ile
AK Parti Genel Başkanvekili Mustafa Elitaş eşlik ederken,
Özel’in yanında ise CHP İstanbul Milletvekili ve eski
büyükelçi Namık Tan hazır bulundu. CHP Genel Merkezi-
ne, Cumhurbaşkanlığı Forsu'nun bulunduğu Türk bayrağı
çekildi. Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, CHP Ge-
nel Merkezi’ni en son 18 yıl önce ziyaret etmişti.

CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN 18 YIL SONRA CHP’YE GİTTİ

www.manisakulishaber.com 5 Lira12 Haziran 2024 Çarşamba

Manisa Futbol Kulübü Başkanı Mevlüt Aktan, İstanbul’da yapılan TFF 1. Lig
Kulüpler Birliği toplantısında TFF 1. Lig Kulüpler Birliği Başkanlığı’na seçildi

BAŞKAN MEVLUT AKTAN TFF 1. LiG 
KULUPLER BiRLiGi BAŞKANI OLDU

MANİSA Futbol Kulübü Başkanı Mevlüt
Aktan, İstanbul’da yapılan TFF 1. Lig

Kulüpler Birliği toplantısında TFF 1. Lig
Kulüpler Birliği Başkanlığı’na seçildi. Erzu-
rumspor Başkanı Ahmet Dal ve Ümraniye-
spor Başkanı Ömür Aydın da başkan
yardımcılığı görevlerine getirildi. TFF 1.
Lig Kulüpler Birliği Başkanlığı görevi için
kulüp başkanlığına teşekkür eden Başkan

Mevlüt Aktan, “TFF 1. Lig Kulüpleri Birliği
bize çok önemli bir görev verdi. Ben ve
yönetimdeki arkadaşlarım TFF 1. Lig kulü-
plerinin tüm sorunlarını yakından biliy-
oruz. Bu sorunların çözümü konusunda
her türlü mücadeleyi vereceğiz. Amacımız
TFF 1. Lig kulüplerimizin her an yanında
olmak ve kulüplerimizin haklarını sonuna
kadar savunmak” dedi.

Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, CHP Genel Başkanı Özgür
Özel'e ziyarette bulunmak üzere parti genel merkezine geldi... Görüşme 1 buçuk saat sürdü

Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı Recep
Tayyip Erdoğan, Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Genel
Merkezi’nde CHP lideri Özgür Özel ile bir araya geldi.
2 Mayıs’ta AK Parti Genel Merkezi’ndeki buluşmanın
ardından iade-i ziyaret niteliği taşıyan görüşme yaklaşık
1 buçuk saat sürdü. Görüşme sonrasında iki taraf da
herhangi bir açıklama yapmazken, CHP lideri Özgür
Özel, Cumhurbaşkanı Erdoğan’ı aracına kadar uğurladı. 

TARiHi GORUŞME!

Şehzadeler’de kurban
kesim yerleri belirlendi 

ŞEHZADELER İlçesi’ndeki
kurban satış ve kesim yerleri

ile denetim işlemleri belirlendi.
Canlı Hayvan Borsası dışında
satış yapılmasına izin ver-
ilmediğini belirten Şehzadeler
Belediye Başkanı Gülşah Durbay,
bayramın rahat ve huzurlu bir or-

tamda geçmesi için zabıta ekip-
lerinin özenle çalıştığını söyledi.
Canlı Hayvan Borsası yanındaki
Et Entegre Tesisleri, Cumartesi
Pazarı, Perşembe Pazarı,
Nurlupınar Pazarı olmak üzere 4
ayrı yerde kurban kesimi yapıla-
bileceği bildirildi. 

AKUT Manisa ekibinden
Başkan Zeyrek’e ziyaret

Alkışlar sereblal palsili Efe Can Ötnü’ye 
DOĞUŞTAN Sereblal Palsi tanısı konulan Efe Can Ötnü
ise 4 yıl önce başladığı üniversite yolculuğunun sonun-

daki mezuniyetine bastonlarının ve arkadaşlarının desteği
ile katıldı. Ötnü’ye cesaret, azim ve başarı belgesi İletişim
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Meral Özçınar tarafından verildi.
Eğitimci ve sağlıkçı anne baba Caner-Ayşe Ötnü çifti ile
kardeşi Öykü Ötnü’de salonda gururu yaşadı.

KADEM okula kütüphane kazandırdı
KADEM Manisa İl Temsilciliği, Müftü Ah-
met Alim Efendi İmam Hatip Ortaokulu’na

kütüphane kazandırdı. Kitaplar teslim edildi.
KADEM Manisa İl Temsilcisi Özlem Akar
İşyapan ve yönetim kurulu üyeleri ile birlikte
okulda kütüphaneyi ziyaret etti. 

12’de

7’de

5’te

2’de
2’de

6’da
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MAnisA’DA İletişim Fakül-

tesinin ilk öğrencilerinin oluştur-
duğu mezuniyet Süleyman De-
mirel Kültür Merkezinde

gerçekleşti.
Doğuştan Sereblal Palsi ta-

nısı konulan Efe Can Ötnü ise 4
yıl önce başladığı üniversite
yolculuğunun sonundaki mezu-
niyetine bastonlarının ve arka-
daşlarının desteği ile katıldı

Ötnü’ye cesaret, azim ve
başarı belgesi İletişim Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Meral Özçınar
tarafından verildi. Eğitimci ve
sağlıkçı anne baba Caner-Ayşe
Ötnü çifti ile kardeşi Öykü Öt-
nü’de salonda gururu yaşadı.

Bu yıl ilk mezunlarını veren
İletişim Fakültesinin 39 İletişim-
cisi törenin sonunda meslek
yemini etti. Mezuniyet keplerin
havaya fırlatılmasının ardından
hatıra resimlerinin çektirilme-
siyle son buldu.

Alkışlar sereblal palsili Efe Can Ötnü’ye 

KADEM Manisa İl Temsilci-
liği, Müftü Ahmet Alim Efendi
İmam Hatip Ortaokulu’na kü-
tüphane kazandırdı. Kitaplar
teslim edildi. KADEM Manisa İl
Temsilcisi Özlem Akar İşyapan
ve yönetim kurulu üyeleri ile
birlikte okulda kütüphaneyi zi-
yaret etti. 

KADEM Manisa İl Temsilcisi

Özlem Akar İşyapan, “Uzm. Dr.
Ümit Atman tarafından 2018 yı-
lında kurulan, Kadın ve Demok-
rasi Vakfı (KADEM) Manisa İl
Temsilciliği olarak, bayrağı tes-
lim aldığımız noktadan Ma-
nisa’daki kadınlarımıza ve
gençlerimize yönelik çalışmala-
rımıza hız kesmeden devam
ediyoruz. Gönüllülük bilinciyle
sosyal sorumluluk projelerini
hayata geçiriyor, eğitim faali-
yetlerinde bulunuyoruz.  Bu-
nunla birlikte yalnızca
kadınlarımızın değil, toplumun
her ferdine ulaşarak, daha adil
bir dünya için gönüllülükle yer
aldığımız, emek verdiğimiz
fidan dikimi, kan bağışı, çöp
toplama ve kitap bağışı gibi
kampanyalarla da sahadayız ve
olmaya da devam edeceğiz.
Kurucu Temsilcimiz Uzm. Dr.
Ümit Atman zamanında başla-
dığımız ve oluşumuna katkı

sağladığımız Müftü Ahmet Alim
Efendi İmam Hatip Ortaoku-
lu’nun Kütüphanesi için yeni
temin ettiğimiz kitapları teslim
etmek için okulumuzu ziyaret
ettik. Son derece verimli geçen
ziyaret kapsamında hem öğ-
rencilerimizin mezuniyetlerine
şahitlik ettik, hem de okul yö-

netimi ve öğretmenleri ile bir-
likte yapabileceğimiz yeni çalış-
malardan bahsettik. Şefkatle,
muhabbetle yoğurduğumuz
tüm çalışmalarımızı etrafımıza
yayarak devam diyor, KADEM
Manisa ailesi olarak herkesi bu
duyarlılığa davet ediyoruz”
dedi.

KADEM’den okula kütüphaneKADEM’den okula kütüphane
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 237 34 04

ECE ECZANESİ
0236 234 34 35

GÜMÜŞ ECZANESİ

YENİ YILMAZ ECZANESİ

0236 232 08 02

0544 631 45 15

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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NURSEN ECZANESİ
1550 - Finlandiya'nın başkenti Helsinki kuruldu.
1826 - Yeniçeri Ocağı'nın yerine Eşkinci Ocağı'nın kurulmasına başlandı.
1898 - Filipinler, İspanya'dan bağımsızlığını ilan etti.
1908 - Tokat'ta sel felaketi yaşandı. 459 bina zarar gördü, 223 kişi öldü.
1919 - Mustafa Kemal Paşa, Havza'dan Amasya'ya geçti.
1925 - İstanbul Muallimler Cemiyeti kongresi yapıldı.
1932 - Hicaz Naibi Emir Faysal, Türkiye'yi ziyaret etti.
1957 - Kırşehir yeniden il yapıldı.
1958 - Ankara'da Kıbrıs için yapılan mitinge, 150 binden fazla kişi katıldı.
1966 - Keban Barajı'nın temeli atıldı.
1968 - İstanbul Üniversitesi, Deniz Gezmiş önderliğinde öğrenciler tarafından işgal edildi.
1984 - Foto Muhabirleri Derneği kuruldu.

GÜNÜN OLAYI

MANİSA Büyükşehir Bele-
diyesi, Kurban Bayramı öncesi,
il genelinde mezarlıklarda hum-
malı bir çalışma yaptı. Temizliği
ve bakımı yapılan mezarlıklar,
vatandaşların bayram ziyaretle-
rine hazır hale getirildi.   

Yaklaşan Kurban Bayramı
öncesi, Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi mezarlıklarda temizlik,
bakım ve onarım çalışmalarını
tamamladı. Vatandaşların daha
düzenli ve temiz ortamlarda
kabir ziyaretlerini gerçekleştir-

meleri için mezarlıklarda hum-
malı bir çalışma yaptıklarını be-
lirten Manisa Büyükşehir
Belediyesi Mezarlıklar Dairesi
Başkanı Aydoğan İra, “İlimiz
genelinde, 17 ilçemizde 2 bin
500 mezarlığımız bulunuyor.
Tüm mezarlıklarımızda Kurban
Bayramı öncesi çalışmalarımız
tamamlandı. Mezarlıklarımızda,
budama, yabani ot temizlikleri-
nin yanı sıra yürüyüş yolları ve
ağaçların da bakımları gerçek-
leştirildi. Tüm vatandaşlarımıza
hayırlı bayramlar diliyorum”
dedi. İHA

Mezarlıklar bayram ziyaretlerine hazır  

Sıcaktan bunalan öğrenciler 
hem eğlendi hem de serinledi  

MANİSA'NIN Sarıgöl il-
çesi Bağlıca Halil Duran İlk-
okulunda yıl sonu etkinlikleri
çerçevesinde sulu taban-
cayla serinleme etkinliği ya-
pıldı. Sıcaktan bunalan

öğrenciler hem eğlendi hem
de serinledi.  Hava sıcaklığı-
nın oldukça yüksek olduğu
Sarıgöl ve çevresinde okullar
yıl sonu etkinlik programları
ile öğrencilerinin mutlu bir şe-

kilde tatile girmeleri için çe-
şitli etkinlikler gerçekleştiriyor.
Bağlıca Halil Duran İlkoku-
lunda da öğrencilerin hem
eğlenmesi hem de serinleme-
leri için su tabancalarıyla se-

rinletme oyunu oynandı. Et-
kinliğine katılan Okul Müdürü
Ahmet Balamutcu tüm öğ-
rencilerin hedefi olunca
oyunda en çok ıslanan ve se-
rinleyen isim oldu. İHA

Salihli’de 600 litre
kaçak içki ele geçirildi

MANİSA'NIN Salihli ilçesi Kabazlı Ma-
hallesi'nde kaçak içki operasyonu gerçek-
leştirildi. 600 litre içki ve damıtma sistemi
ele geçirildi.

Manisa İl Jandarma Komutanlığı Ka-
çakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele
(KOM) Şube Müdürlüğü ile Salihli İlçe Jan-
darma Komutanlığı unsurlarınca, Y.Ö.
(1950 doğumlu) isimli şahsın ev ve eklenti-
lerinde yapılan arama sonucunda büyük
miktarda kaçak içki ve üretim malzemesi
ele geçirildi.

Yapılan arama sonucu kaçak içki üreti-
minde kullanılan malzemelerle birlikte top-
lamda 600 litre kaçak içki ele geçirildi.
Kaçak içki üretiminde kullanılan anason ve
damıtma sistemi de ekipler tarafından tes-
pit edildi.

Operasyon sırasında ele geçirilen mal-
zemeler arasında 100 litre rakı, 500 litre
şarap, 17 kilogram anason, 1 adet da-
mıtma sistemi, 1 adet mutfak tüpü bulunu-
yor.

ŞÜPHELİ SERBEST BIRAKILDI
Şüpheli Y.Ö., ifadesinin alınmasının ar-

dından serbest bırakıldı. Olayla ilgili adli
tahkikat başlatılırken, soruşturmanın
devam ettiği öğrenildi. Haber Merkezi

Manisa’da otobüsler denetlendi!
MANİSA’DA Trafik Tescil ve Denetleme

Şube Müdürlüğü tarafından yolcu otobüs-
lerine yönelik denetim gerçekleştirildi.

Manisa’da Trafik Tescil ve Denetleme
Şube Müdürlüğü tarafından 20 ekip ve 36
personelin katılımıyla bir hafta boyunca
süren “Terminallerde otobüslere yönelik
Emniyet Kemeri ve Denetim Bilgilendiril-
mesi” denetimi gerçekleştirildi.

Bir hafta boyunca süren denetimde,
363 otobüs sürücüsü kontrol edildi. 7.240
yolcuya emniyet kemeri bilgilendirilmesi
yapıldı.Haber Merkezi
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sıCaKLıK rekorlarının kırıl-
dığı Manisa'nın Sarıgöl ilçe-
sinde üzüm bağlarında
güneşin altında çalışmalarını
aralıksız sürdüren üreticiler ve
işçiler şapka ve sarıklarla ken-
dilerini güneşin kavurucu etki-
sinden korumaya çalışıyor.   

Haziran ayının en sıcak
zamanlarını yaşayan Mani-
sa'da özellikle güneşin altında

çalışmak zorunda kalan üreti-
ciler ve işçiler kendi imkanla-
rıyla güneşin kavurucu
sıcaklarına karşı önlem alıyor.
Sarıgöl'ün Emcelli Mahallesin-
den üzüm üreticisi Ahmet
Tosun, "Çok sıcak zamanlar-
dan geçiyoruz. Aşırı sıcak bir
hava var. Aşırı sıcak havada
bağda üzüm salkımların dü-
zelmesi gerekiyor. Bu zaman-

lar bu işlerin yapılması gereki-
yor. Çiftçi olarak hem ürün
hem de para lazım. Bağları-
mıza sabahın erken saatle-
rinde s4erin havada geliyoruz
ve aşırı sıcaklar kendini hisset-
tirene kadar çalışmalarımıza
devam ediyoruz. Kendimizi
şapka ve sarıklarla güneş
çarpmalarına karşı koruyoruz."
dedi.  iHa

Bunaltan sıcakta üzüm bağlarında
çalışmalar sürüyor   
Bunaltan sıcakta üzüm bağlarında
çalışmalar sürüyor   

Manisa'nın Sarıgöl ilçe-
sine bağlı Dadağlı Mahallesin-
deki Aile Sağlık Merkezi

Doktoru Gizem Arıoğlu böl-
gede yaşanan aşırı sıcakların
en fazla güneşin altında çalış-

mak zorunda olan tarım işçile-
rini etkilediğini belirterek işçi-
lere hem uyarılarda hem de

tavsiyelerde bulundu.   
Manisa'nın Sarıgöl ilçesi

Dadağlı Mahallesi Aile Sağlık
Merkezi Doktoru Gizem Arı-
oğlu sıcak havalarda özellikle
tarım kesiminde çalışan işçile-
rin ve arazi sahiplerinin bağ,
bahçe çalışmaları yaparken
aşırı sıcaklardan mümkün
mertebe kendilerini güneş
ışınlarından korumaları için
başlarına şapka, sarık gibi ko-
ruyucu ekipmanlarla koruma-
ları gerektiğini aksi takdirde
güneş çarpması gibi olaylarla
karşı karşıya kalabileceklerinin
altını çizdi. 

Dr. Gizem Arıoğlu, aşırı sı-
caklar nedeniyle kronik hasta-
ların da dikkatli olmalarını
isteyerek, "Aşırı sıcaklarda
kalp, şeker, KOAH, tansiyon
gibi kronik rahatsızlıkları bulu-
nan vatandaşlarımız sabah

11.00 ile akşam üzeri saat
17.00'a kadar dışarıya mecbur
kalmadıkça çıkmamalı. Sıcak-
lar su buharıyla birlikte daha
etkili olmaktadır. Tarım alanla-

rında çalışan tarım işçileri de
bol su tüketmelidir. Ağır ye-
meklerden kaçınılmalıdır.
Bunun yerine hafif yemek tür-
leri seçilmelidir." dedi. iHa

Uzmanlar tarım işçilerine sıcak uyarısı yapıyor!

Manisa'nın Alaşehir ilçe-
sinde 8 Haziran Cumartesi
günü yaşanan fırtına ve dolu
nedeniyle büyük zararın olduğu
üzüm bağlarını inceleyen Ala-
şehir Belediye Başkanı Ahmet
Öküzcüoğlu, mağdur durum-
daki üreticileri dinledi.  

Alaşehir Belediye Başkanı
Ahmet Öküzcüoğlu ve CHP
Manisa Milletvekili Vehbi Bakır-
lıoğlu, Alaşehir'in Tepeköy, Ca-

berfakılı, Işıklar, Killik, Gümüş-
çay, Çakırcaali, Sobran ve Ye-
şilyurt mahallelerinde yaklaşık
20 bin dekar alanda etkili olan
doludan zarar gören bağlarda
incelemelerde bulunarak çiftçi-
leri ziyaret etti.  

CHP Manisa Milletvekili
Vehbi Bakırlıoğlu, "Şu anda
Manisa Alaşehir Killik Mahalle-
si’ndeyiz. Çok ciddi bir dolu
afatı olmuş. Yaklaşık 20 bin

dekar bir hasar olmuş. Bizim
gördüğümüz kadarıyla yüzde
50 ile yüzde 100 arasında
hasar oluşmuş. Burada tarım
sigortası yaptıranlar var yaptı-
ramayanlar var ancak hasar
gerçekten çok büyük. Buraya
bizden önce iktidar temsilcileri
de özellikle tarım sigortası yap-
tırmayanlarla ilgili faizli borçların
ertelenmesi ile ilgili bir beya-
natta bulmuşlar. Borçların erte-
lenmesi ile ilgili borçların faizle
ötelenmesi çözüm değil. Bu
borçların faizsiz bir şekilde öte-
lenmesi, hatta yapılandırılması
gerekli. Çünkü burada bağ ba-
kımlarına masraf etmeye
devam edecekler. Buraya göz
taşı atacaklar, göz taşının çuvalı
şu anda bin 300 lira civarında.
Bunun da bir maliyeti var bu in-
sanlar ne yiyecekler ve içecek-
ler evi nasıl geçindirecekler
önümüzdeki yıl bağı nasıl yetiş-
tirecekler. Mutlaka ve mutlaka
öncelikli yapılması gereken
borçların faizsiz şekilde ötelen-
mesi ve bu insanların bağlarla
bakabilmesi için dekar başına

bir miktarın hibe olarak öden-
mesi gerekli" dedi.  

BaŞKan 
ÖKÜZCÜOĞLU: "aFET 

BÖLGEsi iLan EDiLMELi"  
İncelemeler sonrası bir

açıklama yapan Alaşehir Bele-
diye Başkanı Ahmet Öküzcü-
oğlu, "Şu anda milletvekilimiz
Ahmet Vehbi Bakırlıoğlu ile be-
raber dolu hasarı gören bağları-
mızı geziyoruz. Çiftçilerimizle
görüşüyoruz, taleplerini dinliyo-
ruz. Talepler borçların faizsiz
olarak ötelenmesi. TARSİM si-
gortası olanlar zaten karşılığını
alacak ama TARSİM'in de ger-

çek beyanlarla olması ge-
rekiyor. Bu üzümün ki-
logramı şu anda 50
TL’ye satılacaktı.
Hasar gördükten
sonra bu üzüm-
ler çıkma olarak
tabir ettiğimiz
alkole, şaraplık
olarak veya
pekmeze giden
ürünler olacak.
Kilogramı 15
TL’ye düşecek. Yani
1 kiloda çiftçimizin 35
TL kaybı var. Bu kaybı hep
beraber telafi etmemiz gereki-

yor. Meclis karar alması
gerekiyor. Bunun afet

bölgesi ilan edilip
faizlerin silinmesi
borçların öden-
mesi hasar
gören çiftçileri-
mize de des-
tekleme
yapılması gere-
kiyor. İnşallah

çiftçimizin yüzü-
nün güldüğü yıllar

görürüz. Çiftçileri-
mize de geçmiş olsun

diyorum" ifadelerine yer
verdi.  iHa

Başkan Öküzcüoğlu fırtına ve dolunun
vurduğu bağları inceledi  
Başkan Öküzcüoğlu fırtına ve dolunun
vurduğu bağları inceledi  
Başkan Öküzcüoğlu fırtına ve dolunun
vurduğu bağları inceledi  

sELEnDi Kaymakamı Mustafa İlker
Kara, kiraz üreticilerine bereketli bir sezon
diledi. Kara, Pınarlar Mahallesinde Adem
Seyrek'e ait kiraz bahçesinde kiraz hasa-
dına katıldı. Üreticilerle sohbet eden Kara,
kirazın ilçede önemli tarım ürünleri ara-
sında yer aldığını belirtti. Kaymakam Ka-
ra'ya Selendi Tarım ve Orman Müdürü
Ahmet Ayhan da eşlik etti. aa

Selendi’de kara kiraz
hasadı yapıldı

Manisa Valiliği, il sınırları
içerisindeki su yapılarında
meydana gelebilecek bo-
ğulma olaylarına karşı vatan-
daşları uyardı. 

Manisa Valiliği, kent gene-
linde meydana gelebilecek
boğulma olaylarına karşı bir
hatırlatma metni yayınladı. 

Valilik Makamının 2021/1
nolu kararı ve ilgili talimatlar
doğrultusunda, baraj, gölet,
sel kapanı, regülatör, su ile-
timi, deşarj veya taşkın ko-
ruma kanalları ile Orman
Genel Müdürlüğü tarafından
yangın söndürme amacıyla
yapılan gölet ve benzeri tesis-
lerde boğulma olaylarının ön-
lenmesi için alınan tedbirlerin

yürürlükte olduğu belirtildi.
Manisa Valiliği tarafından

yapılan açıklamada, belirtilen
su yapılarında meydana gelen
boğulma olaylarının önlenmesi
için alınan önlemlere riayet
edilmesinin önemine vurgu
yapıldı. 

Vatandaşların bu alanlarda
daha dikkatli olması ve belirle-
nen kurallara uyması gerektiği
ifade edildi.

Manisa Valiliği'nin açıkla-
masında, "Kamu güvenliği,
kamu düzeni, genel sağlık ve
vatandaşlarımızın can güven-
liği için ilimiz sınırları içerisinde
bulunan baraj, gölet, sel ka-
panı, regülatör, su iletimi, de-
şarj veya taşkın koruma kanalı
ile Orman Genel Müdürlüğü
tarafından yangın söndürme

amacıyla yapılan gölet ve ben-
zeri tesislerde meydana gelen
boğulma olaylarının önlenmesi
ile ilgili Valilik Makamının
2021/1 nolu kararı ve konuya

ilişkin ilgi talimatlar halen yü-
rürlükte olup, belirtilen husus-
lara riayet edilmesi önemle
rica olunur. Kamuoyuna duyu-
rulur." ifadelerine yer verildi.

Manisa Valiliği'nden boğulma
olaylarına karşı uyarı
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ŞEHZADElEr İlçesi’nde
kurban kesim yerleri belirlendi.
Canlı Hayvan Borsası yanın-
daki Et Entegre Tesisleri, Cu-
martesi Pazarı, Perşembe
Pazarı, Nurlupınar Pazarı olmak
üzere 4 ayrı yerde kurban ke-
simi yapılabileceği bildirildi. 

Şehzadeler İlçesi’ndeki kur-
ban satış ve kesim yerleri ile
denetim işlemleri belirlendi.
Canlı Hayvan Borsası dışında
satış yapılmasına izin verilme-
diğini belirten Şehzadeler Bele-
diye Başkanı Gülşah Durbay,
bayramın rahat ve huzurlu bir
ortamda geçmesi için zabıta
ekiplerinin özenle çalıştığını

söyledi. Başkan Durbay  "Her
yıl olduğu gibi bu yıl da kurban
kesimlerinin hijyenik ve düzenli
bir şekilde yapılabilmesi için
gerekli tüm önlemleri aldık ve
belirlenen kesim yerlerini açık-
ladık.

Bu yıl kurban kesimleri,
Canlı Hayvan Borsası yanın-
daki Et Entegre Tesisleri, Cu-
martesi Pazarı, Perşembe
Pazarı ve Nurlupınar Pazarı
olmak üzere toplam dört ayrı
noktada gerçekleştirilecektir.
Bu yerlerin belirlenmesinde,
vatandaşlarımızın rahat ve gü-
venli bir ortamda ibadetlerini
yerine getirebilmeleri için titiz-

likle çalıştık. Vatandaşlarımızın
kurbanlarını huzur ve güven
içerisinde kesebilmeleri için il-
gili tüm birimlerimizle gerekli
denetim ve düzenlemeleri
yapmış bulunmaktayız. Kur-
ban kesim yerlerinde hijyen
kurallarına uyulması, çevre te-
mizliğine özen gösterilmesi ve
oluşabilecek yoğunluğun en
aza indirilmesi amacıyla ekip-
lerimiz sürekli olarak sahada
olacaklardır. Halkımıza şimdi-
den rahat ve huzurlu bir or-
tamda aileleriyle ve
sevdikleriyle birlikte mutlu bir
bayram diliyorum” şeklinde
konuştu. Haber merkezi

Şehzadeler’de kurban kesim yerleri belirlendi 

MAnİSA’DA bıçakçılar geç
saatlere kadar yoğun mesai
harcıyor. Manisa’da Kurban

Bayramına sayılı günler kala bı-
çakçılarda yoğunluk arttı. Va-
tandaşlar bıçak, satırlarını
bilemek için bıçakçıların yolunu
tutuyor. Aynı zamanda kobran

bıçak bileyenlerde ortaya çık-
maya başladı. bazı vatandaşlar
kaldırım üzerinde merdiven alt-
larında kaçak bilemecilerin ya-
nına gidiyor ama daha sonra

büyük sorun yaşıyor. 
Manisa’nın en eski bıçakçı-

larından olan Özceylan Bıçak-
çılık sahibi İbrahim Özceylan,
“Her meslekte olduğu gibi bu
meslekte de özellikle el sanatı
mesleği olduğu için el meleke-
sinin güçlü olması lazım. Bay-
ramda motorun, çarkın
karşısında oturdum bıçak bile-
yeyim bu olmaz. El melekesi
vardı ona saygı duyarız o ayrı.
Ama el melekesi yoksa bu
büyük sorunlara yol açabilir.
Bugün el melekesi olmadığı
zaman en basit bıçaklar 150-
200 lira, 300 liradan başlıyor.
Vatandaş 3-5 tane bıçak gö-
türdüğünde baya bir külfet
zarar ediyorsunuz. Zarar et-
memek için bu işin ehli olan
kişilere gidip bıçak bilemele-
rini tavsiye ederiz. Özellikle
son günlere bıçak bileme işini

bırakmamalıyız. Bu konuda
müşterilerimiz Ramazan Bay-
ramından çıkıp azar azar gelip
bıçaklarını bilemeye başladı.
Son iki haftadır da baya bir
yoğunluk yaşadı. Son günlere

girdikçe daha da yoğunluk ar-
tacak. Vatandaşlarımızın bay-
ramını kutluyorum. Kazasız
belasız bir bayram diliyorum.
Kurbanınız kabul bıçaklarınız
keskin olsun” dedi.

Bıçakçılarda kurban mesaisi başladı!Bıçakçılarda kurban mesaisi başladı!

CHP Manisa Milletvekili,
Plan ve Bütçe Komisyonu
üyesi Ahmet Vehbi Bakırlıoğlu 7
Haziran itibariyle vatandaşın
icra dairelerinde derdest bulu-
nan toplam dosya sayısının 22
milyon 120 bine yükseldiğini
ifade etti. Yılbaşından bu yana
batık kredi kartı borçlarında
yüzde 80.1; batık bireysel kredi
borçlarında ise yüzde 25,17
oranında artış olduğunu vurgu-
layan Bakırlıoğlu “Yurttaşın, bu
enflasyona karşı sabit maaşla
geçinmesi neredeyse imkansız.
Herkes kredi kartı ve kredilerle
günü kurtarmaya, ay başını ge-
tirmeye çalışıyor. Yurttaşın ban-
kalara olan borcu 3.3 trilyona
yaklaştı. Ne yazık ki ilerleyen
günlerde bireysel iflaslar kaçı-
nılmaz olacaktır” dedi. 

SİMİDİ BİlE KrEDİ
KArTIYlA AlIYoruZ

Yüksek faiz oranlarına rağ-
men yurttaşın borçlanmadan
hayatını devam ettirdiğine dik-
kat çeken Bakırlıoğlu “24 – 31

Mayıs haftasında bireysel kre-
dilerinin bakiyesi 20,8 milyar
lira daha artarak 1 trilyon 739
milyar liraya, kredi kartı borç
bakiyesi ise 45.4 milyar lira ar-
tarak 1 trilyon 482 milyar liraya
dayandı. Yurttaşımız artık si-
midi bile kredi kartıyla alır hale
geldi. Yurttaşımızın hali buyken,
bakanımız küçük bir toplantı
için Almanya özel jetle gidiyor.
Başka bir bakanımız kurulan
vakıf üzerinden tasarruf tedbir-
lerini delip lüks kiralamalara
devam ediyor. Vatandaş cebin-
den 12.5 liralık simit parasını
bile çıkaramayıp; simidi dahi
kredi kartıyla alırken, yurttaşın
alın teriyle toplanan vergilerden
Saray ve ahalisi sefa sürmeye
devam ediyor” şeklinde ko-
nuştu.

1 PAKET ÇAY 
30 lİrADAn 

107 lİrAYA ÇIKTI!
Türkiye düşük katma de-

ğerli ürün ihraç ederken, ithala-
tını ise yüksek katma değerli
ürünler oluşturuyor. Dolayısıyla
Türkiye’nin dışarıya emeğini

düşük değerde ihraç ettiğini ve
yüksek katma değerli ürünleri
ise ithal ettiğini vurgulayan Ba-
kırlıoğlu “Dolar kuru yılbaşın-
dan bu yana yüzde 9,4, Euro
kuru ise yüzde 7,6 oranında
arttı. Ama iç piyasadaki fiyatla-
malardaki artış bunun çok üze-
rinde seyrediyor. Ocak 2024’te
170 lira olan ayçiçek yağı 268
liraya, 59 lira olan 1 kg pirinç
81 liraya, 30 lira olan 500
gramlık 1 paket çay 107 liraya
çıkmış durumda. Ülkemizde
üretilip yurtdışına ihraç edilen
ürünlerin, yurtdışında ülkemiz-
den daha ucuza satıldığını gö-

rüyoruz. İktidarın yanlış eko-
nomi politikaları ülkemizin sa-
dece parasını değil emeğini de
değersizleştirdi” dedi.

BİrEYSEl İflASlAr 
KAÇInIlMAZ olACAK

Bankaların vadesinde tahsil
edemediği için icra takibine al-
dığı batık krediler 1.6 milyar lira
daha artarak 211 milyar liraya
kadar yükseldi. Yüksek faiz
oranlarına rağmen çaresiz
kalan yurttaşın borçlanmaya
devam ettiğini söyleyen Bakırlı-
oğlu şöyle konuştu: “Sayın Ba-
kanın iç talebi baskılayarak
enflasyonu düşürme çabaları

bir işe yaramıyor. Maaşı aldığı
gün bitirmek zorunda kalan
yurttaşlarımız hızla borçlan-
maya, borcu borçla çevirmeye
devam diyor. 

Bankaların bireysel kredi ve
kredi kartları nedeniyle vatan-
daşlardan olan alacaklarının
toplamı 66.2 milyar lira artarak
3 trilyon 220 milyar liraya kadar
ulaştı. Tüketicilerin bankalara
olan borçları 2024 yılı başından
bu yana 492 milyar lira arttı. Bu
dönemde bireysel kredilerin
bakiyesi 181 milyar lira kredi
kartı borç bakiyesi ise 312 mil-
yar liraya geldi. Bankalar ve fi-
nans kuruluşlarının
tüketicilerden zamanında tahsil
edilemediği için icra takibine al-
dıkları bireysel kredi ve kredi
kartı alacakları ise 446 milyon
lira daha artarak 65.2 milyar
lira oldu. Asgari ücrete temmuz
ayında zam yapılması beklen-
miyor. Enflasyon şu anda
yüzde 75, yıl sonu hedefi ise
yüzde 38. Ülkemizin içinde bu-
lunduğu duruma göre belli ki
yüksek enflasyon 2025 yılında

da sürecek. Zaten yüksek en-
flasyon etkisiyle yılbaşından
bugüne sabit ücretlilerin kaybı
büyük. Durum buyken asgari
ücrete zam yapmayacağız
demek, yurttaşa açıkça ‘borçla
geçin’ demektir. Yurttaş geliri
her geçen gün eridiği için ça-
reyi mecburen yine kredi ve
kredi kartlarında bulacak.
Zaten yılbaşından bu yana
gelen borçlanma rakamları
bize çoktan bu döngüye girildi-
ğini gösteriyor. Yüksek faiz
oranları da göz önünde bulun-
durulduğunda, ne yazık ki iler-
leyen günlerde bireysel iflaslar
kaçınılmaz olacaktır. 

Bir yanda özel uçaklar, son
model makam araçları; bir
yanda batık krediler ve her gün
katlanan borçlar... Yurttaşı
bankalara muhtaç eden bu
ekonomik sistemin sorumluları
yarattıkları derin ekonomik
krize rağmen kendi itibarların-
dan tasarruf etmiyorlar ama
emekliye, asgari ücretliye ge-
lince ‘bütçede para yok’ de-
meyi biliyorlar.”

CHP’li Bakırlıoğlu: “Bireysel iflaslar kaçınılmaz olacak”

Zorunlu kartlı sayaç uy-
gulamasının kaldırılmasının ar-
dından kartlı sayaçtan mekanik
sayaca dönüşüm işlemleri
MASKİ Abone Daire Başkanlığı
ekipleri tarafından yapılıyor.
Ekipler talepte bulunan yurttaş-
ların kartlı sayaçlarını yerlerinde
ücretsiz olarak mekanik sayaca
dönüştürüyor. Kartlı sayaçlarını
mekanik sayaca dönüştürmek
isteyen aboneler dilekçe ile
MASKİ Genel Müdürlüğü’ne
başvurularını yaptı. Başvurusu
alınan aboneler tek tek arana-
rak merkezde Abone İşleri
Daire Başkanlığına, ilçelerde
ise MASKİ ilçe şeflikleri abone
birimine davet edilerek işlemleri
yapıldı. Ardından MASKİ ekip-
leri, kartlı sayaçları yerlerinde
ve ücretsiz olarak mekanik sa-
yaca dönüştürme işlemlerini
gerçekleştirmeye başladı.
Mevcut kartlı sayaçlar, MASKİ
ekipleri tarafından yerinde ve
söküm yapılmadan dönüştürü-
lüyor. Yerinde düzenleme ile

hem aboneler hem de MASKİ
200 milyon TL tutarında bir har-
camadan kurtarılarak kamu
kaynakları verimli bir şekilde
kullanıldı.

SAYAÇ SÖKME, TAKMA 
ÜCrETİ, ABonE 

SÖZlEŞME ÜCrETİ VE 
MEKAnİK SAYACA

DÖnÜŞÜM ÜCrETİ GİBİ 
İŞlEMlEr ÜCrETSİZ

Kartlı sayaç dönüşüm iş-
lemlerinde sayaç sökme,
takma ücreti, abone sözleşme
ücreti ve mekanik sayaca dö-
nüşüm ücreti gibi işlemler, abo-
nelere ücretsiz olarak yapılıyor.
Aboneler, meskenlerde sadece
45 metreküp güncel su ücreti
karşılığı depozito ücreti ödeye-
rek kartlı sayaçlarını mekanik
sayaca dönüştürebiliyor. Depo-
zito olarak abonelerden alınan
bedel de yasal olarak alınmak
zorunda olan ve MASKİ’nin ka-
sasında emanet olarak duracak
bir bedel. Aboneler, bu ücreti
aboneliklerini sonlandırmaları

halinde idareden geri almak
üzere güvence bedeli olarak
ödüyorlar. 

DEPoZİTo ÜCrETİ 
DIŞInDA Bİr BEDEl 
ÖDEMEDİK, onu DA 

ZATEn GErİ AlACAĞIZ 
Kartlı sayaçtan mekanik sa-

yaca dönüşüm işlemlerinde de-
pozito ücreti dışında bir bedel
ödemediklerini onu da zaten
geri almak üzere ödediklerini
anlatan Nigar Levent, “Kartlı
sayaç kullanıyordum. Çok şika-
yetçiydim. Ama şimdi dönü-
şüm başladı. Bizim için bir
rahatlık oldu. Şimdi çok kolay,
çok memnunuz. Kısa sürede
işimizi hallettik. Yani her an su
mu bitti. Susuz mu kaldım gibi
bir derdim olmayacak. Çok
kısa sürede yani nerdeyse iki
dakikada işlerim halloldu. Bu-
rada sadece depozito ücreti
yatırdık onları da zaten daha
sonra almak üzere yatırdık.
Yani paramızı geri alacağımız
şekilde bir ödeme yaptık. Onun

dışında herhangi bir ücret yok.”
dedi. 

KArTTA KAlAn Su 
MİKTArI DA fATurADAn 

DÜŞECEK 
Erkan Zengin; “Kartlı sa-

yaçtan memnun değildik. Ge-
cenin bir yarısı su bitiyordu.
Bizlere işkence oluyordu. Sü-
rekli bakmak zorunda kalıyor-
duk. O nedenle kartlı sayacı
değiştirmek için başvuru yap-
tık. Sağ olsun arkadaşlar da
hemen güler yüzlü bir şekilde
ilgilendiler. Hemen işlemlerimizi
hallettiler. Yapılan bu hizmetten
aşırı derecede memnunum.
Sadece depozito ücreti ödedim
ama aboneliğimi sonlandırdı-
ğım zaman bunu da geri alaca-
ğım. Onun dışında kesinlikle
başka bir ücret yok. Ayrıca
kartta 2 ton 3 ton ne kadar su
kaldıysa o da gelecek olan fa-
turadan düşecekmiş. Bu da
güzel bir uygulama” dedi.  

İşlem parası, sökme takma
parası gibi ücretler almadılar 

Ahmet Aksakal, “Kartlı
sayaç kullanıyordum. Yükleme
işlemlerini yapmakta zorlanıyor-
duk. İşlemlerim en fazla beş
dakika sürdü. Buradaki arka-
daşlar da çok yardımcı oldular.
Evrakları doldurduk herkes
güler yüzlü ve saygılı. Hiçbir
şekilde zorluk çekmeden kısa
sürede işlemler yapıldı. Sa-

dece depozito ücreti ödedim.
İşlem parası, sökme takma
parası gibi ücretler almadılar.
Ödediğim depozito parasını
da aboneliği bitirince geri ala-
cağımı arkadaşlar bana iletti-
ler. Ferdi Başkanımdan çok
memnunum. Verdiği sözleri
yerine getirdi ” ifadelerini kul-
landı. Haber merkezi

MASKi, kartlı sayaçlar mekanik sayaca dönüştürüyor 
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TÜRKiYE'DEKi yerel yöne-
timlerin belirlenmesi için 31
Mart’ta yapılan yerel seçimlerin
ardından Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı seçilen
CHP’li Ferdi Zeyrek’e hayırlı
olsun ziyaretleri devam ediyor.
Bu kapsamda AKUT Arama
Kurtarma Derneği Manisa Ekibi

gönüllüleri de Başkan Zeyrek’i
makamında ziyaret etti. 

AKUT Arama Kurtarma
Derneği Manisa Ekip Lideri
Kürşat Utku Satıoğlu, AKUT’un
Manisa’da yürüttüğü faaliyetler
hakkında Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek’e bilgi
vererek, “AKUT  yaklaşık 25
yıllık tarihinde sizlerin de ma-
lumu olduğu yüzlerce başarılı

operasyona, tamamen gönüllü
ekiplerden oluşan yapısıyla
müdahil olmuştur. Bu görev-
lere, tamamen amatör bir ruh
fakat profesyonel bir yakla-
şımla, eğitimi ve bilgiyi esas
alarak yaklaşmıştır.  Kamu ya-
rarına çalışan dernek vasfıyla
AKUT, bütün kamu kurum ve
kuruluşları, belediyeler ve diğer
STK‘larla tam bir iş birliği

içinde ülkemize  hizmet etmek-
tedir.  AKUT MANİSA ekibi ola-
rak bizler de, bugüne kadar
diğer STK‘lar ve önceki dönem
belediyelerimizle gerekli proto-
kolleri yaparak tam bir iş birliği
ve uyum içinde ulusal ve yerel
düzeydeki operasyonlarda ça-
lıştık, bundan sonra da aynı
uyum ve işbirliğinin artarak

devam edeceğine olan inancı-
mızla Manisamızın yeni Büyük-
şehir Belediye başkanı Sayın
Ferdi Zeyrek ve ekibine, şah-
sım ve ekibim adına başarı di-
leklerimizi  sunuyorum” diye
konuştu.

AKUT gönüllülerinin ziyare-
tinden duyduğu memnuniyeti
dile getiren Manisa Büyükşehir

Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek
ise, “Büyükşehir Belediyesi
olarak bizler de hem
AKUT’umuzun hem de diğer
STK’larımızın imkanlarımız da-
hilinde destekçisi olduğumuzu,
özellikle deprem bilinci ile ilgili
projelerde yanlarında tam ol-
duğumuzu ifade etmek iste-
rim” dedi. 

AKUT Manisa ekibinden Başkan Zeyrek’e ziyaret

24140 Lavender Robotics
ve Bilim Yunusemre 25605
BY-tech takımları Fikret Yük-
sel Vakfı’nın düzenlediği İstan-
bul FIRST Tech Challenge
(FTC) 2. Offseason yarışma-
sına katılarak 3 ödül kazandı. 

Geleceği Tasarlayan Genç-
ler Derneği mentörlüğüyle
24140 Lavender Robotics ve
Bilim Yunusemre 25605 BY-
tech takımları Amerika mer-

kezli FIRST Vakfı’nın Türkiye
paydaşı olan Fikret Yüksel
Vakfı’nın düzenlediği İstanbul
FIRST Tech Challenge (FTC)
2. Offseason yarışmasına katı-
larak Manisa’yı temsil etti.
Gece gündüz demeden aralık-
sız çalışan Lavender Robotics
Takımı yarışmada Promote
Award, Inspire Award Finalist,
Motivate Award ödüllerini ka-
zandı. BY-tech Takımı ise 4
gün gibi kısa bir süre içeri-
sinde robotlarını ve sunumla-
rını hazırlayarak jüri ve
katılımcıların büyük beğenisini
topladı. 

Ada Kazıl, Ali Beyazbulut,
Efe Metin, Egemen Görcanlı,
Egemen Özbalcı, Emir Ali Eriş,
Ege Kazıl, Hasan Kaan Kara-
bulut, Hülya Ergül Kazıl, Mert
Yağmurlu, Mertcan Bozkurt,
Talha Bayer, Umut Doğan,
Yusuf Ziya Keskin, Zehra Ka-
yalı’dan oluşan Lavender Ro-
botics Takımı başarılarıyla
gururlandırırken Takım Men-
törleri Ege ve Ada ödüllerin
mutluluk verdiğini belirtti. La-
vender Robotics Takım Men-
törleri Ege ve Ada Kazıl
yakalanan başarıyı, “Mart
ayında ülkemizi Yunanistan
FTC Şampiyonası’nda Design

Award ve Promote Award ka-
zanarak temsil ettik. Şimdi de
İstanbul’da Manisa’mızı 3 ödül
kazanarak temsil etmenin gu-
rurunu yaşıyoruz. Ülkemizi
uluslararası arenada en iyi şe-
kilde temsil etmeye devam
edeceğiz. 8 ay önce bir ga-
rajda başlayan bu yolculukta,
ekip olarak pek çok başarıya
imza attık. Bu süreçte bize
destek olan başta Yunusemre

Belediyesi ve Belediye Baş-
kanı Semih Balaban’a çok te-
şekkür ederiz." sözleriyle
özetledi. BY-tech Takımı Men-
törleri Mahmut Apaydın, Pelin
Arslan ve Abdullah Türkmen
ise gençleri bilim ve teknolo-
jide destekleyip her türlü im-
kanı sağlayan Yunusemre
Belediye Başkanı Semih Bala-
ban’a teşekkür etti. 

Haber merkezi

Geleceğin bilim insanları Manisa’ya 3 ödülle döndü 

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Sanat ve Meslek
Edindirme Kursla-
rındaki  (MAS-
MEK)
kursiyerler,
açtıkları yıl-
sonu sergi-
siyle
hünerlerini
sergiledi.
Alaşehir
Şehit Fethi
Sekin Gençlik
Merkezi’nde düzen-
lenen yılsonu sergisinde
resimden seramiğe, dikişten ta-
kıya kadar çeşitli branşlarda
üretilen el emekleri sergilendi. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Sanat ve Meslek Edin-
dirme Kursları üretilen el

sanatları ve eserlerin sergilen-
diği yılsonu sergisi, Alaşehir

Şehit Fethi Sekin
Gençlik Merkezi’nde

açıldı. Resimden
seramiğe, dikiş-
ten takıya kadar
çeşitli el emeği
eserlerin görü-
cüye çıktığı ser-
giye Alaşehir

Belediye Başkan
Yardımcısı Erol

Kaçar ve Muammer
İbişoğlu, Alaşehir İlçe

Milli Eğitim Müdürü Hüseyin
Güneş, MASMEK öğretmenleri,
kursiyerler ve öğrenciler katıldı. 

“aiLE BÜTÇEMiZE 
KaTKıDa 

BULUnUYORUZ”
Manisa Büyükşehir Beledi-

yesi Sanat ve Meslek Edin-
dirme Kursları öğretmenlerin-
den Hilal Demir, hazırladıkları
yılsonu sergisinde dikiş, nakış,
kati, el sanatları, resim ve takı
olmak üzere 5 branştan sergile-
nen eserler olduğunu söyledi.
Dikiş nakış kursu öğrencisi
Mevra İşler ise, “Kursa şubat
ayında başladım, o günden
beri 3 tane kıyafet diktim. Dikiş
öğretmeni Hilal Demir’in öğret-
tikleri bize çok yararlı oldu.
Bütün arkadaşlarımızı bekliyo-
rum. Öğrendiğimizle aile bütçe-
mize de katkıda bulunuyoruz.
Kendi istediğimizi kendi yaratı-
cılığımızla sergiliyoruz.  Bizler
için bu olay çok güzel çünkü
hayal ettiklerimizi dikişe döke-
biliyoruz. Çok güzel bir ortamı-
mız var kursumuza herkesi

beklerim” dedi. Kursa gelerek
çok güzel arkadaşlıklar edindi-
ğini belirten Gülseren Tekin,
2018 yılından bu yana kurslara
geldiğini ifade ederken, yağlı-

boya, ahşap, karakalem kurs-
larına geldiğini ve kurslardan
memnun olduğunu söyledi.
Tekin, “Evdeki malzemeleri
getirip değerlendirdik, kullan-

madıklarımızı dönüştürdük.
Güzel ürünler ortaya çıktı ve
vaktimizi güzel değerlendir-
dik” diye konuştu. 

Haber merkezi

MASMEK kursiyerleri eserlerini sergilediMASMEK kursiyerleri eserlerini sergiledi

Manisa'nın Alaşehir ilçe-
sinde Kızılay'ın 156. kuruluş

yıldönümü düzenlenen etkin-
liklerle kutlandı. Türk Kızı-

lay'ının 156. kuruluş yıl dö-
nümü Alaşehir Cumhuriyet ve
Demokrasi Meydanı'nda yapı-
lan etkinliklerle kutlandı. Kut-
lamalara Alaşehir Kaymakamı
Alper Faruk Güngör, sivil top-
lum örgütleri ve vatandaşlar
katıldı. Kutlamalar kapsa-
mında Kızılay'ı tanıtan resimler
sergilenirken, vatandaşlara da
lokma hayrı yapıldı. 

Kuruluş yıl dönümü etkin-
likleri kapsamında vatandaşlar
Kızılay'a kan bağışında bu-
lundu. Alaşehir Türk Kızılay'ı
Derneği Başkanı Nedim

Yamak, "Kızılay'ımızın kurulu-
şunun 156. yıl dönümü kutla-
maları kapsamında
Alaşehir'de bir etkinlik düzen-
ledik. Amacımız Kızılay'ı tanıt-
mak ve Kızılay'ı yaşatmak.
Etkinlikte Kızılay'ımızın geç-
mişten bu günümüze olan re-
simlerini sergiledik.
Vatandaşlarımıza lokma hayrı
yaptık. Türk Kızılay'ına bu
güne kadar hizmet etmiş tüm
başkan ve üyelerimize, hayır-
severlerimize ve gönüllüleri-
mize teşekkür ederiz." dedi.
iHa

Alaşehir'de Kızılay'ın 156. yaşı kutlandı   
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CuMHurbaşkanı ve AK
Parti Genel Başkanı Recep
Tayyip Erdoğan, Cumhuriyet
Halk Partisi (CHP) Genel Mer-
kezi’nde CHP lideri Özgür Özel
ile bir araya geldi. 2 Mayıs’ta
AK Parti Genel Merkezi’ndeki
buluşmanın ardından iade-i zi-
yaret niteliği taşıyan görüşme
yaklaşık 1 buçuk saat sürdü.
Görüşme sonrasında iki taraf
da herhangi bir açıklama yap-
mazken, CHP lideri Özgür
Özel, Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan’ı aracına kadar uğurladı.
Cumhurbaşkanı Erdoğan'ı,
CHP Genel Merkezi önünde
Özgür Özel karşıladı. Erdoğan
ve Özel, Genel Merkez önünde
tokalaşarak, basın men-
suplarına poz verdiler.
Cumhurbaşkanı Er-
doğan, CHP
Genel Başkanı
Özel ile Genel
Merkezdeki
başkanlık maka-
mında görüştü.
Erdoğan, Özgür
Özel'i 2 Mayıs'ta
AK Parti Genel Mer-
kezinde kabul etmişti.

Öte yandan, CHP Genel
Merkezinin önündeki bayraklar
arasına, Erdoğan'ın ziyareti do-
layısıyla Cumhurbaşkanlığı
forslu bayrak da asıldı.

Erdoğan’a Cumhurbaşkanı
Dış Politika ve Güvenlik Başda-
nışmanı Akif Çağatay Kılıç ile
AK Parti Genel Başkanvekili
Mustafa Elitaş eşlik ederken,
Özel’in yanında ise CHP İstan-
bul Milletvekili ve eski büyük-
elçi Namık Tan hazır bulundu. 

CHP
Genel Mer-
kezine,
Cumhur-
başkanlığı

Forsu'nun
bulunduğu

Türk bayrağı çe-
kildi. 

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan, en son 18 yıl önce
Başbakanlığı döneminde, CHP
Genel Merkezinin yeni binası-
nın açılışı sebebiyle o dönemki
Genel Başkan Deniz Baykal'ı
ziyaret etmişti.

Erdoğan ve Özel, CHP
Genel Merkezi’nde yaklaşık 1
buçuk saat boyunca görüştü.
Görüşme sonrasında herhangi
bir açıklama yapılmadı. 

Haber Merkezi

Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel'e ziyarette bulunmak üzere parti genel merkezine geldi. Görüşme 1 buçuk saat sürdü

CHP Genel Merkezi’nde tarihi görüşme!

ak Parti Sözcüsü Ömer
Çelik açıklamalarda bulundu.
Çelik, Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan ve CHP Genel
Başkanı Özgür Özel arasındaki
görüşmede yeni anayasa çalış-
maları, ekonomi, Avrupa Parla-
mentosu seçimlerinin gündeme
geldiğini açıkladı.

AK Parti Sözcüsü Ömer
Çelik, Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan ve CHP Genel
Başkanı Özgür Özel görüşme-
sine ilişkin açıklamalarda bu-
lundu. 

Ömer Çelik şu açıklama-
larda bulundu: “Diyalog ortamı-
nın sürmesi çok olumlu ve
memnuniyet verici. Bu olumlu

havanın heba edilmemesi gere-
kiyor. Yeni anayasa çalış-
maları gündeme
geldi. Cumhurbaş-
kanımız yeni
anayasa hak-
kında görü-
şünü ifade etti.
Bütün Türki-
ye'yi kucakla-
yan toplumsal
sözleşme olarak
yeni anayasayı
belirtmişlerdir. Bu
görüşmede ekonomi
konularının da gündeme geldiği
aşikardır. Cumhurbaşkanımız
orta vadeli program ve 12. Kal-
kınma Programıyla elde edilen

kazanımların korunacağını vur-
guladı. Programa zarar vere-

cek tutumlardan
kaçınılacağını ifade

etmişlerdir. Arzu
edildiği takdirde
Bakan Şimşek'in
bilgi vereceğini
ifade etti.

Avrupa Par-
lamentosu se-

çimlerinde aşırı
sağın ortaya koy-

duğu performans
gündeme geldi. Cumhur-

başkanımız, bu faşist dalgaya
karşı ortak hareket etmeleri
konusundaki hassasiyetlerini
ifade etti.” Haber Merkezi

Görüşmenin perde arkasını AK Partili Çelik açıkladı

Sağlık Bakanı Fahrettin
Koca, Kurban Bayramı'dan
sonra muayenelerde olduğu
gibi tetkiklerle ilgili de Onaylı
Randevu Sistemi'nin devreye
gireceğini açıkladı.

Bakan Koca, Meclis'te ga-
zetecilerin sorularını yanıt-
ladı. Bir gazetecinin
"Hastaneleri ziyaret
ederek değerlen-
dirmelerde bulu-
nuyorsunuz.
Merkezi Hekim
Randevu Siste-
mi'ne ilişkin
toplantılarınız
devam edecek
mi?" sorusu üze-
rine Koca, ziyaret-
lerinin devam
edeceğini söyledi.

Perşembe günü Çam ve
Sakura Hastanesi'nde olaca-
ğını bildiren Koca, "Bir aylık
zaman diliminde artan kapasi-
telerin ve sorunların ne kadarı-
nın çözülebildiği, bundan sonra
hangi tedbirlerin alınması ge-
rektiğiyle ilgili klinik hocalarımız,
asistan arkadaşlarımızla birlikte
koordinasyon kurulumuzla de-
ğerlendirme yapmış olacağız.
Toplantılar devam edecek."

diye konuştu.
Bakan Koca, Onaylı Ran-

devu Sistemi'ndeki memnuni-
yet oranına ilişkin soruya,
"Onaylı randevu dönemi bir
ayını tamamlıyor. Bayramdan
sonrası için onaylı randevu sü-
recinin bir aylık sonuçlarını ko-

ordinasyon kurulu ile
birlikte medyaya açık-

lamış olacağız. Bir
aylık zaman dili-
minde bu uygula-
manın getirdiği
faydaları ve bun-
dan sonrası için
neler yapılması ge-

rektiğini rakamlarla
detaylı anlatmış ola-

cağım." karşılığını
verdi.

Sistemin devreye girme-
siyle şikayetlerin önemli oranda
azaldığını vurgulayan Koca,
şöyle devam etti:

"Bir iki branşta sorunun
azalmakla birlikte devam etti-
ğini ve önümüzdeki dönemde
bu sorunların da giderek azala-
cağını söyleyebilirim. Tetkiklerle
ilgili de benzer şekilde onaylı
bir döneme geçme hazırlığı
içindeyiz. Bayramdan sonra
peyderpey tetkiklerle ilgili de

randevulu onay sisteminde ol-
duğu gibi bir gün önceden ara-
narak bir onay sistemi devreye
girecek. Özellikle tetkiklerle ilgili
hem insan kaynağı boyutu hem
fiziki şartlar hem de teknik alt-
yapı yer yer tamamlanarak
daha erken dönemde tetkikle-
rin sonuçlandırılmasını hedefle-
miş oluyoruz."

Bakan Koca, hangi tetkik-
lerle ilgili randevu sisteminin
devreye gireceğine yönelik bir
soruyu şöyle yanıtladı:

"MR, tomografi, kolonos-
kopi hatta ameliyatlar dahil
olmak üzere randevu verdiği-
miz bütün tetkiklerle veya mü-
dahalelerle ilgili onay sistemini
devreye alarak ilgili tetkik veya
müdahaleye vatandaşımızın bir
sonraki gün gelmeme durumu
söz konusu ise bir başka va-
tandaşımızı, hastamızı erken
dönemde çağırarak o müda-
hale veya tetkiki yapma imkanı
sağlamış olacağız. Bütün ran-
devu verdiğimiz alanlar için
bunu gündeme almak istiyo-
ruz."

"Onaylı Randevu Siste-
mi'nde bir aylık dönemde nasıl
bir tablo ortaya çıktı?" sorusu
üzerine Koca, şu değerlendir-

mede bulundu:
"Rakamları şimdi söylemek

istemiyorum ama bildiğiniz
gibi iki önemli sorun vardı. Bir,
randevuya sadakat oranı, iki,
randevuların son saatlerde
iptal edilebilmesi ve bir başka-
sına o randevunun verile-
meme durumuyla karşı karşıya
kaldığımız büyük bir atıl kap-
asite vardı. Yüzde 30'lara
yakın bir atıl kapasite vardı.
Bu kapasitesinin vatandaşımı-

zın da bu dönemde gerçekten
sağduyusu ve sadakati ile gi-
derek azaldığını ve yüzde
90'ların üzerine çıktığını söyle-
yebilirim. Ama bir aylık net ra-
kamları bayramdan sonraki
toplantıda inşallah. Vatandaş
sadakat gösterdi. Gerçekten
bu dönemde hekim arkadaş-
larımız başta olmak üzere
sağlık çalışanlarımızın da üze-
rine düşen fedakarlığı, gayreti
gösterdiğini özellikle söylemek

istiyorum. Hem vatandaşımıza
hem çalışanlarımıza buradan
özellikle teşekkür etmek isti-
yorum." Bakan Koca, son
günlerde kuduz vakalarında
artışın söz konusu olup olma-
dığına ilişkin soruya da "Bir
tedbir alınması gerektiği
kuduz vakalarının artışından
da belli. Tedbir ötanazi mi ol-
malı, açıkçası insani olarak
gönlüm ötanaziden taraf
değil." karşılığını verdi. aa

Onaylı Randevu Sistemi, tetkikler için de uygulanacak
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Elektrikte kesinti yüzde 20 azaldı, 
memnuniyet yüzde 30 arttı

elektrik Dağıtım Hizmet-
leri Derneği Yönetim Kurulu
Başkanı Erdeniz "Geçmiş 5 yıl-
lık verilere baktığımızda kesinti
sıklıklarında yüzde 20 azalma
olduğunu, buna paralel 5 yıllık
dönemde tüketici memnuniye-
tinin yüzde 30 arttığını görüyo-
ruz" dedi.

Anadolu Ajansı (AA) Enerji
Masası'nın konuğu olan Elek-
trik Dağıtım Hizmetleri Derneği
(Elder) Yönetim Kurulu Başkanı
Barış Erdeniz, küresel enerji
dönüşümünün elektrik tüketi-
minin her geçen gün artmasıyla
ilişkili olduğunu ve bunda elek-
trifikasyonun önemli rol oynadı-
ğını söyledi.

Erdeniz, daha önce elektrik
tüketimine ihtiyaç olmaksızın
kullanılan birçok üründeki dö-
nüşüme işaret ederek, "Eviniz-
deki gazlı ocağınızın elektrikli
ocağa dönüşmesi, aracınızın
fosil yakıttan elektrikli araca
dönüşmesi, kullandığınız kulak-
lıkların şarj edilebilir kulaklıklara
dönüşmesi gibi birçok konu
başlığını içeriyor elektrifikas-
yon." diye konuştu.

Geçen yıllarda kısa süreli
elektrik kesintisi durumunda
çağrı merkezine gelen çağrı sa-
yısının az olduğunu ancak
bugün bir dakikalık kesintide
merkezlere binlerce çağrı ulaş-
tığını dile getiren Erdeniz, "Biz
aslında elektriği kullanırken ne
kadar önemli bir emtia olduğu-
nun farkında değiliz ama kesil-
diği zaman ne kadar önemli,
bizim için hayatımızın vazgeçil-
mez bir parçası olduğunun far-
kına varıyoruz ve tahammül
seviyemiz her geçen gün azalı-
yor. Biz bunun elektrik dağıtım
şirketleri olarak farkındayız ve
müşteri memnuniyeti odaklı şe-
kilde yatırımlarımızı yapmaya

devam ediyoruz. Tüm ekosis-
teme baktığınız zaman elektriği
üreten santrallerden tüketiciye
kadar 1,5 milyon kilometrelik
hatlardan o elektrik dolaşarak
son tüketiciye ulaşıyor. Dolayı-
sıyla buralarda kesintiler olma-
sını, bazen kayıp kaçaklar
olmasını bazı oranlarda makul
görmek gerekiyor." ifadesini
kullandı.

Erdeniz, kesinti özelinde

sıklığın takip edildiği bir para-
metre olduğuna işaret ederek,
"Geçmiş 5 yıllık verilere baktığı-
mızda kesinti sıklıklarında
yüzde 20 azalma olduğunu gö-
rüyoruz. 

Buna paralel olarak 5 yıllık
dönemde tüketici memnuniye-
tinin yüzde 30 arttığını görüyo-
ruz. Dolayısıyla elektrik dağıtım
şirketlerinin odağı olan müşteri
memnuniyeti, yaptığımız yatı-
rımlar, bu kesinti sıklıklarında
da azalmayı gösteriyor sonuç
olarak. Bundan sonra da en
önemli odak konularımızdan
biri bu olmaya devam edecek."

dedi.
"enerji dönüşümü 

sürecinde mass
Büyük önem taşıyor"
Yeşil dönüşüm, teknoloji

dönüşümü ve dijitalleşmeyi
kapsayan enerji dönüşümü sü-
recinde Milli Akıllı Sayaç Sis-
temi (MASS) projesinin de
büyük önem taşıdığını dile geti-
ren Erdeniz, "Akıllı sayaçların
çalışmaları devam ediyor. 2025

ocak ayı itibarıyla 10 megavat-
saat yıllık tüketimin üzerindeki
kullanıcıların akıllı sayaç kullanı-
mının zorunlu hale geleceğini
öngörüyoruz. Buradaki asıl
amaç uçtan uca tüm ürünleri-
nin Türkiye'de üretildiği bir akıllı
sayacı yerli ve milli olarak Tür-
kiye'ye kazandırmak. Biz eli-
mizden geleni Elder ve sektör
olarak yapmaya devam ediyo-
ruz. Hızlı bir şekilde tüm sektö-
rün bu milli sayacı kullanması
için elimizden gelen tüm des-
teği veriyoruz." diye konuştu.

Elektrik tüketiminin artması,
yeşil dönüşüm ve dijitalleşen

enerji piyasasının beraber de-
ğerlendirilmesi gerektiğini vur-
gulayan Erdeniz, şöyle devam
etti:

"Çocuklarımıza daha yaşa-
nabilir bir dünya bırakmak için
karbon hedeflerine de ayak uy-
durmamız gerekiyor. Artacak
elektrik tüketiminin karşılan-
ması için bunun yeşil, sürdürü-
lebilir enerji kaynaklarından
üretilmesi gerekiyor. Bunları

üretirken eski alışkanlıkları-
mızda 'tüketim ne zaman ola-
caksa santrali aç, tüketim
yokken santrali kapat' rahatlığı-
mız vardı. Bugün yenilenebilir
enerji kaynaklarında bu rahatlı-
ğımız olmayacak. 

Rüzgar ne zaman eserse
enerjiyi o zaman üreteceğimiz,
güneş ne zaman çıkarsa o
zaman enerji üreteceğimiz yeni
bir dünyaya dönüşüyoruz. Tü-
ketici davranışlarını değiştire-
meyeceğimiz için tüketici ile
üretici arasında yeni bir tekno-
lojiye ihtiyacımız vardı. Bunun
da adı depolama."

Erdeniz, yeşil dönüşümle di-
jitalleşmenin "ikiz dönüşüm"
olarak adlandırıldığını, ikisinin
paralel ve hız kesmeden hayata
geçirilmesi gerektiğini belirtti.

Bunların olabilmesi için
elektrik dağıtım şirketlerinin rolü
ve öncülüğünün "olmazsa
olmaz" olduğunu söyleyen Er-
deniz, bunun için hazırlıklara
bugünden başladıklarını dile
getirdi.

"elektrikli araç
hedeflerine 

ulaşmak için 
yatırımlar hız 

kesmeden sürmeli"
Elektrikli araçların küresel

enerji dönüşümünün en önemli
konuları arasında yer aldığını
belirten Erdeniz, "Elektrifikas-
yonun en önemli konu başlığı
elektrikli araç dönüşümü. Türki-
ye'de yaklaşık 80 bin elektrikli
araç var.

Gelecek 10 yılda yaklaşık 4
milyon elektrikli araca ve 300
bin sokete doğru hızlı adımlarla
yürüyoruz. Aynı anda 100
araba hızlı bir şekilde şarj ol-
maya çalışsa, herhangi bir mu-
hitte, 10 dakikalık alan içinde
bugünkü sistemin bunu kal-
dırma ihtimali yok. 

Bu elektrikli araç hedeflerine
ulaşmak, büyük enerji dönüşü-
müne ayak uydurmak, yeşil dö-
nüşüme, karbon hedeflerine
ulaşabilmek için öncü olarak
elektrik dağıtım şirketlerinin şe-
beke yatırımlarına hız kesme-
den devam ederek bu
dönüşüme liderlik yapması ge-
rekiyor. Yoksa bu söylediğimiz,
hedeflediğimiz şeylerin hepsi-
nin havada kalacağını düşünü-
yorum. 

Biz sektör olarak buna hazı-
rız, çalışmalarımızı yapıyoruz.
Önümüzdeki dönemde sürdü-

rülebilir fiyat politikası ve finan-
sal kredilere erişim rahatlığı ol-
duğu sürece bu yatırımların
yapılacağını öngörüyorum." ifa-
desini kullandı.

Erdeniz, elektrik faturala-
rında sübvansiyonlar ve fiyat
politikasına ilişkin şunları kay-
detti:

"Biz elektrik dağıtım sektörü
olarak yüzde 100 regüle olan
bir yapıda çalışıyoruz ancak
Barış Erdeniz olarak yorum
yapmak istiyorum. Pandemi
döneminde ve sonrasında
Rusya-Ukrayna Savaşı ile
emtia fiyatlarında çok hızlı iniş
ve çıkışlar gördük. Savaşın
akabinde hızlıca enerji arz gü-
venliğini tehdit eden durumlar
ortaya çıktığı için 20-22 dolar
bantlarında elektrik fiyatlarını
gördük. 

Bu dönemde EPDK dünya-
daki birçok ülkeye örnek ola-
cak uygulamalar geliştirdi ve
bunlar son tüketiciyi korudu.
Normalleşen dünyada bu uy-
gulamaları kaldırıp daha mali-
yet bazlı çalışmalara geçiş
yaptılar.

Bizde ise hala bu sübvansi-
yonlu uygulamalar devam et-
mektedir. Yaptığımız son
çalışmalara baktığımızda 24-25
aydır sabit elektrik faturası ödü-
yoruz. Aynı döneme baktığı-
mızda yüzde 300 enflasyon var.
Dolayısıyla bunun sürdürülebilir
olmadığını, gelecek dönemde
bunun enerji arz güvenliğine
tehdit oluşturduğunu ve en
önemlisi enerjideki büyük dö-
nüşüme ayak uyduramayacağı-
mızı, uyduramama riski
olduğunu söylüyorum aslında.
En hızlı şekilde maliyet bazlı bir
fiyatlama politikasına geri dö-
nülmesi gerektiğini düşünüyo-
rum." aa

Türkiye'nin yenilenebilir enerji sektörü 
yabancı yatırımcıların odağında

Birleşmiş Milletler
Ticaret ve Kalkınma Kon-
feransı Yatırım ve İşletme
Bölümünden Santos-Pau-
lino, "Türkiye yenilenebilir
enerji sektörüyle çok fazla
yatırım çekiyor." dedi.

Birleşmiş Milletler Tica-
ret ve Kalkınma Konfe-
ransı Yatırım ve İşletme
Bölümünden Amelia U.
Santos-Paulino, Uluslar-
arası Yatırımcılar Derneği
(YASED) tarafından dü-
zenlenen "YASED Küresel
Yatırım Günleri" etkinli-
ğinde AA muhabirinin so-
rularını yanıtladı.

Ülkenin farklı sektörle-
rinde yaşanan çeşitlenme
ve olgunluk aşamasının,
yatırım için önemli bir fır-

sat sunduğunu ifade eden
Santos-Paulino, "Türki-
ye'nin yatırımcı çekmenin
yanı sıra önemli bir yatı-
rımcı olmaya başladığını
ve ülke ekonomisinin ulaş-
tığı olgunluğu görmek çok
güzel." diye konuştu.

Santos-Paulino, enerji
projelerinin sadece yatırım
akışı açısından değil, aynı
zamanda sektörde istih-
dam yaratılması açısından
da önemli etkileri oldu-
ğuna işaret ederek, "Fakat
yatırımcıların bu sektörde
faaliyet göstermeyi sürdür-
melerini sağlamak, önemli
yatırım ve ön yatırım plan-
ları gerektirmesi sebebiyle
geleneksel bir üretim tesi-
sini yönetmekten çok

daha zor." değerlendirme-
sinde bulundu.

Türkiye'nin ekonomik
büyümesine katkıda bulu-
nabilecek kaynak çeşitlili-
ğine sahip olduğuna
dikkati çeken Santos-Pau-
lino, şöyle devam etti:

"Ülkenin ekonomik bü-
yümesine katkıda buluna-
bilecek hizmet, altyapı ve
yenilenebilir enerji sektörü
gibi birçok kaynağı mev-
cut. Ülke yenilenebilir
enerji sektörüyle çok fazla
yatırım çekiyor. Bu da
daha fazla yatırım çekmek
için büyük bir fırsat." dedi.

merkez 
Bankasının 

politikaları
yatırımcılar için
olumlu sinyal 

veriyor
Santos-Paulino, küre-

sel ekonomideki çoklu kriz
ortamı göz önüne alındı-
ğında, geçen yıl dünya-
daki pek çok ekonomi gibi
Türkiye'de de yatırım akı-
şının yavaşladığına işaret
ederek, "Bu süreçte izle-
nen makroekonomik poli-
tikalar, özellikle Merkez
Bankasının politikaları ve
Türkiye ekonomisinin çe-
şitlendirilmesi noktasında
olumlu sinyaller verdi."
dedi.

Küresel jeopolitik geri-
limlerin ülkelerin ekonomi-
lerini etkilediğine işaret
eden Santos-Paulino, söz
konusu durumun gelişmiş
ve gelişmekte olan ülke-
lerin sürdürülebilirlik fak-
törlerini de ticaret, yatırım
ve çeşitli kanallar aracılı-
ğıyla etkilediğini aktardı.

Santos-Paulino, çeşitli
zorluklara rağmen yatırım
konusunda ülkeler için
olumlu sonuçlanabilecek
fırsatların da olduğuna
işaret ederek, özellikle
gelişmiş bir altyapıya
sahip olmayan ülkelerin,
"sürdürülebilirlik gün-
demi" altında yatırım
çekme fırsatı olduğunu
dile getirdi.

Özellikle az gelişmiş
veya gelişmekte olan ül-
kelerin sürdürülebilir kal-
kınma başta olmak üzere
birçok sektör yatırımında
diğer ülkerin gerisinde
kaldığına dikkati çeken
Santos-Paulino, bu ülke-
lerin de fırsatlardan yarar-
lanabilecekleri ortamların
yaratılması gerektiğini
söyledi.

türkiye daha 
fazla yatırımcı 

çekeBilir
Santos-Paulino, Doğ-

rudan Yabancı Yatırım'ın
(FDI) artması için çeşitli
temel ekonomik göster-
gelerde istikrar sağlan-
ması gerektiğini
belirterek, "Makroekono-
mik istikrar da bunlardan
biri.

Aynı zamanda ulusal
ekosistem, ülkenin Paris
Anlaşması gibi küresel
belirlenmiş hedeflerle
uyumlu bir vizyonunun
olup olmadığı, sektörel
politikalar ve ülkenin bu
politikalara uyum sağla-
maya devam etme du-
rumu da bu noktada
belirleyici unsur olarak
karşımıza çıkıyor." dedi.

YASED gibi bir der-
neğe sahip olmanın da
yatırımcıları sektöre çek-
mek konusunda önemli
rol oynadığının altını çizen
Santos-Paulino, bu gibi
oluşumların yatırımcıların
içinde bulunduğu ortamı
daha şeffaf hale getirdi-
ğini söyledi.

Santos-Paulino, ayrıca
yatırımcıların ülkelere ya-
tırım yapmadan önce
belli başlı ilkelere dikkat
ettiklerini ifade ederek,
şunları kaydetti:

"Günün sonunda yatı-
rımcılar üç konuya bakar.
Yatırımlarının geri dö-

nüşü, kurumsal çerçeve
ve ülkede faaliyet göste-
recek tesis. 

Türkiye, diğer geliş-
mekte olan pazarlara kı-
yasla bu konularda

avantajlı. 
Dolayısıyla, ülke böyle

devam ederse, ülkede
sektöre daha fazla yatırım
çekme potansiyelini ger-
çekleştirebilir." aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
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Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin
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BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV
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İMTİYAZ SAHİBİ
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Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL
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Hayatın her zaman bir öğretisi vardır. Hayallerinizden,
keyfinizden ve isteklerinizden yapacağınız bu fedakarlı-
ğın sizi üzmesini engellediğinizde başka engellerin or-
tadan kalktığını fark edebilirsiniz.

Evinizle, yaşam tarzınızla ilgili değişiklikler planlayabi-
lirsiniz. Ancak başka ekonomik önceliklerinizin olması
bu durumu sekteye uğratabilir. Konforun ve sorumlu-
lukların sıralaması bazen değişebilir.

Ekonomik ve sosyal sorumluluklarınızın sizi bu nok-
taya getirmesi bir kısıtlama ya da soyutlama değildir.
Hayatınızı yaşanılır kılacak başka sebepleriniz oldu-
ğunu da göreceksiniz.

Emek vermek, sonuna kadar gitmenin her
zaman yeterli koşulu olmayacaktır. Değmeye-
cek, sonuç vermeyecek, tatmin etmeyecek du-
rumlar için zaman harcamak sizi geriye atabilir.

İstediklerinizi elde etmek sizi motive edebilir. Ko-
şulları kendinize değil, kendinizi koşullara adapte
etmeye çalıştığınızda bu kayıpları olgunlukla karşı-
layabilirsiniz. 

Rutin oluşturmakla takılı kalmanın farklı olduğunu
unutmayın. Alacağınız haberler, yaşayacağınız ge-
lişmeler, fiziksel ya da ruhsal değişimler size bu
farkı her zaman gösterir. 

Hayatınızdaki insanların sizin için ayrı bir yeri olabi-
lir. Bugün sadakatin köleliğe, fedakarlığın göreve,
isteğin hırsa dönüşmemesi için kendi yer değişik-
liği ihtiyacınıza odaklanın.

Ekonomik beklentilerinizin gerçekleşmemesi mo-
tivasyonunuzu düşürmemelidir. Elinizden geleni
yapmaya, emeğinizin karşılığını almanın başka
yollarını bulmaya odaklanın. 

Resmi süreçlerin olduğu işlemleriniz sekteye uğra-
yabilir, sınavlarınız ya da çalışmalarınız istediğiniz
seviyeye ulaşmayabilir. İkinci bir plan yapmanız,
mevcut planı değiştirmeniz gerekebilir. 

Finansal konularda endişeleriniz varsa, bir mali danış-
mandan veya finansal planlama uzmanından yardım
almaktan çekinmeyin. Kıyaslamaya girmeyin; herkesin
yolu ve yürüme şekli farkldır. 

Kendinizi hatalarınız için affedin ve kendinize karşı
nazik olun. Yeni şeyler denemekten ve konfor alanı-
nızın dışına çıkmaktan korkmayın. Bu, hayatınıza
yeni deneyimler ve bakış açıları katacaktır.

Gündelik işlerinizi yaparken dikkat dağıtıcı unsur-
lardan uzak durmanızda fayda var. Hedeflerinize
ulaştığınızda veya bir görevi tamamladığınızda
kendinizi ödüllendirin. 

İStaNbul Photo Awards jüri üyesi Yuri Kozyrev,
usta fotoğrafçıların tecrübelerini aktardığı "İstanbul
Photo Awards Talks" etkinliğine katıldı.

Yarışmanın 10. yılında Rami Kütüphanesinde açı-
lan sergi kapsamında düzenlenen söyleşinin modera-
törlüğünü, Anadolu Ajansı (AA) foto muhabiri Arif
Hüdaverdi Yaman yaptı.

Kozyrev'in foto muhabirliğinde olağanüstü bir ka-
riyeri olduğunu ve son 30 yıldaki büyük çatışmaların
çoğunu takip ettiğini belirten Yaman, "Bence Kozy-
rev'in çalışmalarını diğer foto muhabirlerinden farklı
kılan şey, işlerine çok yüksek bağlılık göstermesidir."
dedi. Yarışma jürisinde yer almaktan onur duyduğunu
aktaran Kozyrev ise bilgi, deneyim ve fotoğrafçılık
hakkındaki düşüncelerin paylaşılmasının önemli oldu-
ğuna inandığını söyledi.

Yuri Kozyrev, uzun yıllar Irak'ta sıkışıp kalmış bir
fotoğrafçı olarak tanındığını ve bunu değiştirmek iste-
diğini vurgulayarak, çatışma bölgesi dışında da iyi
işler çıkardığını, bunlarla da öne çıkmak istediğini
kaydetti. Fotoğraflardan bir seçki eşliğinde meslek
hayatı boyunca edindiği tecrübeleri anlatan Kozyrev,
"Yıllar önce fotoğrafçılığa ilk başladığımda, kendimi
asla foto muhabiri olarak görmüyordum. Her genç fo-
toğrafçı gibi hapishane, akıl hastanesi, yetimhane gibi
yerlere gitmeye çalışıyordum. Bu çok tipik bir yakla-
şım." şeklinde konuştu. Ailesinde gazetecilik yapanlar
olduğu için bu alana yöneldiğini sözlerine ekleyen
Kozyrev, fotoğraflarını yarışmaya gönderme fikrini de
eşinin verdiğini dile getirdi. Kozyrev, 2002'de Irak'a
gitmesi teklif edildiğinde bölgeye dair çok az şey bil-
diğini, Iraklıların gündelik hayatını fotoğraflamasının
istendiğini, o gün bunu büyük bir şans olarak gördü-
ğünü vurguladı. Vize başvurusu yaptığında olumlu
cevap aldığını ifade eden usta fotoğrafçı, "Savaştan
önce Irak'ta olmayı başardım ve savaşın çıkacağını
bilmeden bağlantılar kurdum. Orada yaşadım. Gö-
revde olmadığım halde 3 ay Irak'ta kaldım. Çünkü
orada daha fazla zaman geçirmenin ilginç olduğunu
düşündüm. Sonra büyük hikaye için hazırlanmaya
başladım ve bunun benim hikayem olacağını biliyor-
dum." dedi. Soru cevap kısmıyla devam eden etkin-
liğe, yarışmada ödül alan ünlü fotoğrafçılar ile
basından özel davetliler de katıldı. AA'nın düzenlediği
uluslararası haber fotoğrafı yarışması İstanbul Photo
Awards'a bu yıl 20 binden fazla fotoğraf başvurusu
oldu ve 10 kategoride 32 fotoğrafçı ödül kazandı.

Bu yıl Turkcell'in iletişim sponsorluğunda düzenle-
nen yarışmaya, Sony ödül sponsoru, Türk İşbirliği ve
Koordinasyon Ajansı Başkanlığı (TİKA) yurt dışı etkin-
lik sponsoru, Türk Hava Yolları (THY) ise hava yolu
sponsoru olarak destek veriyor. Haber, spor, çevre,
portre ve günlük yaşam dallarında tekil ve seri fotoğ-
rafların değerlendirildiği yarışmanın 10. yılının ilk ser-
gisi, 23 Haziran'a kadar Rami Kütüphanesi F3
salonunda ziyaret edilebilecek.

Sergide, İsrail'in Filistin'de sürdürdüğü saldırılardan
"Asrın Felaketi" olarak adlandırılan Türkiye depremine,
Meksika suç örgütlerinden Afganistan mülteci kamp-
larına, Nijerya'daki plastik kullanımından Sri Lanka'da
çöplüğe dönen fillerin yaşam alanlarına, Japonya'daki
dünya yüzme şampiyonasından Wimbledon tenis tur-
nuvasına, Hindistan'daki ayrımcılıktan İspanya sula-
rında hayatını kaybeden göçmenlere kadar, geçen
yılın küresel olaylarını ele alan fotoğraflar yer alıyor. aa

Foto muhabiri Yuri Kozyrev, İstanbul 
Photo Awards Talks'a konuk oldu

ŞEHZaDElEr Beledi-
yesi Çocuk Kültür Sanat
Merkezi'nde eğitim gören
minikler, Türk Kızılay'ının
kuruluşunun 156. yıl dö-
nümü dolayısıyla düzenle-
nen etkinlikte, Kızılay'ın
yaptığı çalışmaları eğlene-
rek öğrendi.   

Kızılay personelleri

Mustafa Gülgül ve Alpay
Üstün'ün katılımıyla ger-
çekleşen etkinlikte, çocuk-
lara Kızılay'ı anlatan bir
animasyon filmi izletildi.
Filmin ardından Kızılay'ın
önemi ve kuruluşu hak-
kında bilgilendirmeler ya-
pıldı. Etkinlik sonunda
miniklere hikaye kitapları

ve balonlar hediye edildi. 
Kızılay yetkilileri, bu

tür etkinliklerin çocukların
sosyal sorumluluk bilincini
artırmak için önemli oldu-
ğunu vurguladı. Etkinliğe
katılan çocuklar, hem eğ-
lenceli vakit geçirdi hem
de Kızılay'ın çalışmalarını
yakından tanıma fırsatı
buldu. İHa

Şehzadeler'in minikleri Kızılay'ın
156. yıl dönümünü kutladı   
Şehzadeler'in minikleri Kızılay'ın
156. yıl dönümünü kutladı   

MaNİSa'NıN Sarıgöl
ilçesinde İlçe Milli Eğitim
Müdürlüğü tarafından dü-
zenlenen ve finali oldukça
heyecanlı geçen ilkokullar
arası bilgi yarışmasının
kazananı Mimar Sinan
İlkokulu oldu.   

"Dilimizin Zenginlik-
leri ve Yıl Sonu Faaliyet
Haftası Etkinlikleri" kap-
samında Sarıgöl İlçe Milli
Eğitim Müdürlüğü tarafın-

dan İlkokullar Arası Bilgi
Yarışması düzenlendi. Ya-
rışmanın finali, Sarıgöl
Atatürk Gençlik Merkezi
Konferans Salonunda
gerçekleşti. 

Grup aşamalarında
ilk ikiye girerek final tu-
runa kalan dört okul final
turunda mücadele etti.
Kıyasıya geçen yarış-
maya seyirciler büyük ilgi
gösterdi. 

Yarışma sonunda
Mimar Sinan İlkokulu ra-
kiplerine üstünlük sağla-
yarak birinci oldu. Dört
Eylül İlkokulu ve Ahmet
Ağa Neslihan Urgancı İlk-
okulu ikinciliği paylaşır-
ken, üçüncü ise Emcelli
İlkokulu oldu. 

Yarışma sonunda de-
receye giren öğrencilere
ödüllerini İlçe Milli Eğitim
Müdürü Cezmi Yıldırak ve

Şube Müdürü Yüksel
Kanyılmaz verdi.

Birinci olan okul öğ-
rencilerine madalya ve
her bir öğrenciye 500 TL,
ikinci olan okul öğrencile-
rine madalya ve her bir
öğrenciye 400 TL,
üçüncü olan okul öğren-
cilerine madalya ve her
bir öğrenciye 300 TL ve
dördüncü olan okul öğ-

rencilerinin her birine 200
TL kırtasiye hediye çeki
verildi. 

Sarıgöl İlçe Millî Eği-
tim Müdürü Cezmi Yıldı-
rak "Öğrencilerimize ve
öğrencilerimizin başarı-
sında pay sahibi olan öğ-
retmenlerimize teşekkür
ederim. Her bir emek ve
başarı mutlaka ödüllendi-
rilmelidir." dedi.  İHa

İlkokullar arası bilgi yarışmasının galibi
Mimar Sinan İlkokulu oldu   

İlkokullar arası bilgi yarışmasının galibi
Mimar Sinan İlkokulu oldu   

Sarıgöl İlçe Milli
Eğitim Müdürlüğü tarafın-
dan Sarıgöl'de ilk kez dü-
zenlenen "Geleneksel
Çocuk Oyunları etkinliği
yoğun bir katılım ile ta-
mamlandı.   

Sarıgöl'de ilk kez dü-
zenlenen Geleneksel
Çocuk Oyunları yarışmala-
rına ilçedeki 17 ilkokuldan
541 öğrenci ve 50 takım
katılırken, yarışmalar bo-
yunca bin öğrenci de oyun

oynama imkanı  buldu. 
Değerlendirme so-

nunda: Mangala Oyunu
ilçe üçüncüsü Bağlıca
Halil Duran İlkokulu, ikin-
cisi Karacaali İlkokulu ve
birincisi Dadağlı İlkokulu
oldu. Mendil Kapmaca ilçe
üçüncüsü Şehit Esin Akay
İlkokulu, ikincisi Dört Eylül
İlkokulu ve birincisi Mimar
Sinan İlkokulu oldu. Kaleli
Yakan Top ilçe üçüncüsü
Dört Eylül İlkokulu, ikincisi

Mimar Sinan İlkokulu, bi-
rincisi ise Çanakçı İlkokulu
oldu. Tombik ilçe üçün-
cüsü Ahmetağa Neslihan
Urgancı İlkokulu, ikincisi
Şehit Esin Akay İlkokulu,
birincisi isr Dört Eylül İlk-
okulu oldu. Dereceye
giren öğrencilere kupa ve
madalyaları İlçe Milli Eği-
tim Müdürü Cezmi Yıldı-
rak, İlçe Milli Eğitim Şube
Müdürü Yüksel Kanyılmaz
tarafından verildi.  İHa

Sarıgöl'de ilk kez düzenlenen Geleneksel
Çocuk Oyunları tamamlandı   

Sarıgöl'de ilk kez düzenlenen Geleneksel
Çocuk Oyunları tamamlandı   
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MAnİsA Güzel Sanatlar ve
Spor Lisesi Müdürü Mehmet
Civan okulda gerçekleştirdiği
sunumla eğitim öğretim yılı bo-
yunca elde edilen başarılar
hakkında bilgi vererek öğret-
menlere teşekkür belgesi tak-

dim etti.  
Manisa’da Spor Lisesi

adıyla 2008-2009 eğitim-öğre-
tim yılında eğitim öğretime baş-
layan ve 2009-2010
Eğitim-Öğretim yılı başında
Manisa Güzel Sanatlar ve Spor

Lisesi adını alan okul eğitim öğ-
retime başladığı tarihten bu
yana ham sanatsal hem de
sportif faaliyetlerde Manisa'nın
gururu olmaya devam ediyor.
Okulların kapanmasına sayılı
günler kala Manisa Spor ve
Güzel Sanatlar Lisesi Müdürü
Mehmet Civan okulun elde et-
tiği başarılar ve katıldığı prog-
ramlarla ilgili okulun konferans
salonunda bir sunum yaptı. Ya-
pılan sunuma Yunusemre İlçe
Milli Eğitim Müdürü Yıldıray De-
mirtaş, okul idarecileri ve öğret-
menleri katıldı. Spor Lisesinin
yıl boyunca hem Manisa hem
de ülke genelinde elde ettiği
başarıların sunumuyla başlayan
programda daha sonra Güzel
Sanatlar Lisesi öğrenci ve öğ-
retmenlerinin katıldıkları etkin-
likler ve elde edilen başarılar

anlatıldı. Programda Okul Mü-
dürü Mehmet Civan okuldaki
branş öğretmenlerinin öğrenci-
lerin başarılarıyla birlikte ödül-
lendirildiğini anlatarak Spor
Lisesi gibi okullarda kültür
branş dersi öğretmenlerinin iş-
lerinin çok daha zor olduğunu
belirterek okulun kültür branş
öğretmenlerine teşekkür bel-
gesi takdim etti. 

Törene katılan Yunusemre
İlçe Milli Eğitim Müdürü Yıldıray
Demirtaş ise kurumsal kimliğin
önemine dikkat çekerek okulun
elde ettiği başarılı kutladı ve
başarıların devamını diledi.
İHA

Spor ve Güzel Sanatlar Lisesi
Manisa'nın gururu oldu   

Spor ve Güzel Sanatlar Lisesi
Manisa'nın gururu oldu   

ŞEHİT Ömer Halisdemir
Ortaokulu 6. Sınıf öğrencisi
Bekir Mert Aybey, Gaziantep
Valiliği tarafından düzenlenen
“Benim Canım Ailem” konulu
fotoğraf yarışmasında Valilik
Özel Ödülüne layık görüldü.   

Gaziantep Valiliği tarafın-
dan, 2024 yılının aile yılı olarak
kabul edilmesinden dolayı

“Benim Canım Ailem” konulu
ulusal fotoğraf yarışması dü-
zenlendi. Yarışma 18 yaş altı
ve 18 yaş üstü olmak üzere iki
kategoride gerçekleştirildi. 18
yaş ve üstü yetişkin kategori-
sinde 506 kişi 1740 fotoğrafla
katılırken, 18 yaş altı kategori-
sinde 12 kişi 41 fotoğrafla ka-
tıldı. Manisa Şehit Ömer

Halisdemir Ortaokulu 6. sınıf
öğrencisi Bekir Mert Aybey,
Atatürk Kent Parkında çekmiş
olduğu “ipte” isimli öz çekim
fotoğrafı ile Valilik Özel ödü-
lüne layık görüldü. Manisa Va-
liliği tarafından belirlenen
tarihte düzenlenecek törenle
ödül sahiplerine ödülleri tak-
dim edilecek.  İHA

Manisalı öğrenci Gaziantep
Valiliğinden ödül aldı   
Manisalı öğrenci Gaziantep
Valiliğinden ödül aldı   
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Yaşam tarzı değişikliği dünyayı giderek 
“yalnız” hale getiriyor

Son yıllarda dünyada ve
Türkiye’de tek başına yaşayan-
ların sayısında meydana gelen
artışın sebepleri ve sonuçlarını
değerlendiren Prof. Dr. Dilek
Şirvanlı Özen, geleneksel aile
yapısı ve ilişki normlarının deği-
şimiyle birlikte bireylerin tercih
ettiği yaşam tarzlarının da de-
ğiştiğinin altını çizdi.   

Türkiye İstatistik Kuru-
mu'nun (TÜİK) verilerine göre,
tek başına yaşayanların sayısı
2023 yılında 5 milyonu aşmış
durumda. 

Son 10 yılda tek yaşayan
bireylerin sayısında yüzde 72'lik
bir artış görüldü. Dünya gene-
linde de benzer bir eğilim
hakim. Gözlemlenen rakamlar,
dünyanın giderek daha yalnız-
laştığını gösteriyor.

Günümüzde, "bekarlık"
olarak adlandırılan tek kişilik
yaşam tarzının hızla yaygınlaştı-
ğını söyleyen Altınbaş Üniversi-
tesi ve  Öğretim Üyesi Prof. Dr.
Dilek Şirvanlı Özen de gelenek-
sel aile düzenlerine alternatif
olarak tercih edilen bu yaşam
tarzının, özellikle gençler ve
genç yetişkinler arasında ol-
dukça popüler hale geldiğini
ifade etti.

Prof. Dr. Dilek Şirvanlı Özen
bireylerin romantik ilişkiler ve
evlilik yerine tek başlarına ya-
şamayı tercih etmesinin birçok
nedeni olduğunun altını çizerek
konunun muhtemel toplumsal
çıktılarına da değindi. 

YAlnızlığın birçok
nedeni vAr: kişiSel 

özgürlük ve 
bAğımSızlık, kAriYer 

odAklılık, ilişki 
ilgiSinin AzAlmASı 

Prof. Dr. Şirvanlı Özen, ki-
şisel özgürlük ve bağımsızlık,
kariyer gibi sebeplerin yalnız
yaşamayı tercih etmede önemli
faktörler olduğunu vurgulaya-
rak sebepleri şöyle sıraladı: 

Kişisel özgürlük ve bağım-
sızlık: Modern toplumlarda bi-
reyler, kendi kararlarını alma ve
yaşamlarını şekillendirme konu-
sunda daha fazla özgürlüğe sa-
hiptirler. 

Bekarlık, bu özgürlük ve ba-
ğımsızlığı korumak isteyenler
için çekici bir seçenek olabilir.
İnsanlar, kendi hayatlarını iste-
dikleri gibi yaşama ve karar
alma özgürlüğüne sahip olma
arzusuyla bekarlık durumunu
tercih edebilirler. 

Kariyer odaklılık: Çalışma
hayatındaki yoğun tempo ve
kariyer odaklı bir yaşam tarzı,
bazı insanların romantik ilişki-
lere veya evliliğe vakit ayırmak
yerine işlerine odaklanmalarına
neden olabilir. 

Özellikle rekabetin yoğun
olduğu iş ortamlarında, bireyler
kariyer hedeflerine odaklanarak
bekarlık durumunu tercih ede-
bilirler. 

Değişen toplumsal norm-
lar: Toplumsal normlar ve de-
ğerler zamanla değişir.

Geleneksel aile yapısının dı-
şında yaşayan bireylerin sayısı-
nın artmasıyla, bekarlık daha
kabul edilebilir bir yaşam tarzı
haline gelmiştir. 

Toplumda bekarlık duru-
muna ilişkin olumsuz algılar
azalmış ve insanlar bu durumu
daha rahat kabul etmeye baş-
lamıştır. 

İlişki ilgisinin azalması:
Bazı insanlar romantik ilişki-
lerde veya evlilikte mutluluğu
bulamayabilirler. 

Yaşadıkları deneyimlerden
sonra ilişkilere olan güvenlerini
yitiren veya kişisel gelişimlerine
odaklanmak isteyen bireyler,
bekarlık durumunu tercih ede-
bilirler. 

Bunun yanı sıra, ilişkilerde
yaşanan zorluklar veya ayrılıklar
da bekarlık durumunu seçme
motivasyonunu artırabilir. 

Gelecekte tek kişilik
yaşam şeklinde daha da artış
yaşanacağını belirten Özen ay-
rıca, “İnsanlar, kendi yaşam
tarzlarını seçme ve mutlulukla-
rını bulma konusundaki özgür-
lüklerini daha fazla
değerlendirebilirler. 

Ancak, bu durum birçok
toplumsal ve ekonomik deği-
şimi de berberinde getirebilir”
diyerek yalnız yaşama tarzının
toplumsal çıktılarına da de-
ğindi. 

Bekarlığın artması ve ter-
cihlerin bu anlamda değişmesi
ile öncelikli olarak değişecek

olan aile yapısı ve toplumda
yaşanacak muhtemel çıktıları
da değerlendiren Özen, “Tek
kişilik yaşam şeklinin yaygın-
laşması, evde yaşayan kişi sa-
yısının azalmasına yol açabilir.
Bu durum, daha küçük aile
yapılarının ortaya çıkmasına
neden olabilir. 

Daha küçük aileler, top-
lumda yaşlı nüfusun artmasına
ve yaşam biçimlerinin değiş-
mesine katkıda bulunabilir. 

Ayrıca tek kişilik yaşam
şeklinin artması, ekonomik di-
namikleri değiştirebilir. 

Tek başına yaşayan birey-
lerin harcama alışkanlıkları,
evli veya ailelerle yaşayanlar-
dan farklı olabilir. Bu durum,
tüketim alışkanlıklarında ve
pazar taleplerinde değişiklik-
lere yol açabilir. 

Konut ve mülkiyette de
değişimler söz konusu olacak-
tır. 

Tek kişilik yaşam şeklinin
artması, konut talebinde deği-
şikliklere neden olabilir. 

Daha fazla insanın tek ba-
şına yaşamayı tercih etmesi,
konut piyasasında küçük bo-
yutlu ve uygun fiyatlı konut ta-
lebini artırabilir.

Aynı zamanda, kiracıların
sayısında da artış gözlenebilir.
Toplumsal destek sistemleri
bir diğer değişim gösterecek
konular arasında.  

Özellikle yaşlı bekar birey-
lerin bakım ve sosyal hizmet-

lere olan ihtiyacı artabilir. Bu
durum, sağlık, bakım ve sos-
yal hizmet alanlarında yeni po-
litika ve program ihtiyaçlarını
ortaya çıkarabilir.

Son olarak da tek kişilik
yaşam şeklinin yaygınlaşması,
toplumsal ilişkilerde ve ağ-
larda değişikliklere neden ola-
bilir. 

Tek başına yaşayan birey-
lerin sosyal destek ağları ve
ilişkileri, evli veya ailelerle ya-
şayanlardan farklı olabilir. Bu
durum, toplumun genelindeki
sosyal bağların ve dayanışma-
nın şeklini etkileyebilir” şek-
linde konuştu.    

“Toplumun genel 
dinAmiklerinde

derin 
eTkiler 

oluşTuruYor” 
Bu yaşam tarzının top-

lumda derin etkiler bırakacağı-
nın da altını çizen Özen son

olarak, “Bu bağlamda, tek ki-
şilik yaşam tarzının artan po-
pülaritesi, bireylerin özgürlük
arayışlarına ve kariyer odaklı
tercihlerine paralel olarak ge-
lişmektedir. 

Ancak, bu değişim sadece
bireylerin yaşam tarzlarını be-
lirleme özgürlüğünü artırmakla
kalmıyor; aynı zamanda toplu-
mun genel dinamiklerinde
derin etkiler oluşturuyor.

Daha küçük aile yapıları,
konut piyasasındaki değişim-
ler ve toplumsal destek sis-
temlerindeki değişim, tek
kişilik yaşamın yaygınlaşma-
sıyla birlikte ortaya çıkan yeni
gerçeklikleri yansıtmaktadır. 

Bu durum, bireylerin kişisel
tercihlerini öne çıkarırken, top-
lumun genel yapısında ve eko-
nomik dinamiklerde kalıcı izler
bırakacak önemli bir evrim sü-
recine işaret etmektedir” diye-
rek sözlerini sonlandırdı. iHA 

Güneşle gelen cilt lekelerine dikkat
YAzın gelmesiyle birlikte,

güneşin cilde zararlı etkileri de
gündeme geldiğini belirten Der-
matoloji Uzmanı Dr. Gülbiye
Güler, güneş ışınlarına aşırı
maruz kalmanın kırışıklıklar,
kahverengi lekeler ve güneş
yanıkları gibi sorunlara yol aça-
bileceğini söyledi.   

Yaz mevsiminde güneşten
korunmanın cilt sağlığı için çok
önemli olduğunu vurgulayan
Dermatoloji Uzmanı Dr. Gülbiye
Güler, "Yaz aylarında güneş
ışınlarının yoğun olması açık
havada ve deniz kenarlarında
daha uzun vakit geçirilmesine
bağlı ciltte güneş lekeleri, çiller,
lentigolar ve benlerde artışlar
olur. 

Güneşe bağlı lekeler yüzde
alın, yanaklar, burun sırtı ve üst
dudakta sıklıkla görülür. Ayrıca
ellerin üzerinde, ön kollarda,
çok güneşlenen kişilerde ise
omuzlarda ve sırtta güneş leke-
leri gözlenebilir. Güneş lekeleri
dışında yaz aylarında benlerde
sayıca artış olup renklerinde de
koyulaşma olabilir” dedi. 

Güneşe korunmasız yaka-
lanmak, cilt yaşlanmasının ana
nedeni olduğunu ve güneş le-

keleri olarak bilinen diğer uzun
vadeli cilt problemlerine yol
açabildiğini belirten Güler,
"Güneş lekeleri daha çok, yüz
ve eller gibi güneşi en çok
gören cilt yüzeylerinde oluş-
maktadır. Eğer lekeler çocukluk

çağından itibaren varsa bunlar
çildir. Kışın belli belirsiz olup
baharla beraber renkleri koyu-

laşır. En sık yüz bölgesinde gö-
rülür. 

Sarışın ve kızılsaç yapısına
sahip olanlarda görülür. Gene-
tik özelliğe sahiptir. Melasma
ise yetişkinlerde ve daha çok
kadınlarda görülür, sebebi tam

olarak bilinmemektedir. Yüzde
yerleşir, alında, yanaklarda, üst
dudakta ve burun sırtında gö-

rülür. Koyu tenli kişilerde, gebe-
likte, hormon ilacı alanlarda,
demir eksikliği anemisi olan-
larda görülme oranı daha yük-
sektir. Kuvvetli ışık yayan
lambaların olduğu yerde çalı-
şanlarda, bilgisayar karşısında

çalışan ve uzun süre vakit geçi-
renlerde de olabilmektedir.
Lentigo ise, 40 yaş üzeri yetiş-

kinlerde görülen güneş lekele-
rine denir. 

Çilden daha büyüktürler, bir-
kaç minimetreden birkaç santi-
metreye kadar büyüklükte
olabilirler. 

Keskin sınırlı olmaları ve
daha koyu kahve renkli olmaları
özelliğidir. Halk arasında yaşlılık
lekesi de denmektedir. Bunlar
her mevsimde kalıcıdır. Yaz ay-
larında renkleri biraz koyulaşa-
bilir. 

Lentigo açık tenli insanların
el sırtlarında ön kollarda yüzde
omuz ve sırtlarında olur. Uzun
süre araç kullananlarda güneş
alan tarafta daha belirgin olur.
Açık havada çalışan ve çok gü-
neşlenen kişilerde yoğun olarak
görülebilmekte" diye konuştu. 

Güneş lekeleri dışında yaz
aylarında benlerde sayıca artış
olup renklerinde de koyulaşma
olduğunu belirten Uzm. Dr.
Gülbiye Güler, "Cilt kanserleri-
nin de asıl sebebi UV ışınları ol-
duğu için vücutta yeni oluşan,
ani büyüyen düzensiz rengi
olan benler olursa mutlaka bir
uzman hekime gösterilmelidir.
Pigmentin derinliğine ve leke-
nin tipine göre farklı tedavile-

ruygulanabilir. Tedavi için güne-
şin olmadığı kış mevsimi tercih
edilmelidir.

Yeni oluşan lekeler kolay ve
çabuk açılırken, uzun süreli
olan güneş lekeleri inatçı olabil-
mektedir.Tedavide renk açıcı
kremler, kimyasal ve enzimatik
peelingler, PRP, mezoterapi,
dermapen ve çeşitli lazer yön-
temleri uygulanabilir" dedi. 

Dermatoloji Uzmanı Dr.
Gülbiye Güler, "Güneşten ko-
runma çocukluktan itibaren
başlanmalıdır. Güneş ışınlarının
yoğun olduğu saat 11.00 ile
16.00 arasında güneşlenilme-
melidir. Güneşe çıkılacağı
zaman gözlük ve uzun kollu
beyaz renkli keten kıyafetler gi-
yilmelidir. 

Açık bölgelerinize cilt tipine
uygun UV A-B ye karşı 50 fak-
tör güneş kremleri uygulanmalı-
dır. 

Bunlar 3-4 saattebir yeni-
lenmeli dışarı çıkılmadan 20-30
dakika önce evde uygulanmalı-
dır.

Güneş lekeleri tedaviden
sonra dikkat edilmezse hızlı bir
şekilde tekrar oluşabilmektedir"
şeklinde uyardı. iHA 

“Egzersiz ilaç gibidir, reçete edilmeli”
Fizik Tedavi ve Rehabili-

tasyon Hekimi Doç. Dr. Yeşim
Garip Çimen, yanlış ve bilinçsiz
yapılan egzersizin yaralanma-
lara yol açtığına dikkati çeke-
rek, "Egzersiz ilaç gibidir,
reçete edilmeli" dedi. 

Fizik Tedavi ve Rehabilitas-
yon Uzmanı Doç. Dr. Yeşim
Garip Çimen, yaz mevsiminin
gelmesiyle açık havada yapılan
tempolu yürüyüş, koşma,
yüzme, tenis, basketbol ve fut-
bol gibi aktivitelerin arttığı gün-
lerde yaşanabilecek spor
yaralanmaları hakkında önemli
bilgiler verdi.

Çimen, yüzücü omzu, te-
nisçi dirseği, Aşil tendiniti gibi
spor yaralanmalarının yaz ayla-
rında arttığına dikkat çekerek,
“Egzersiz ilaç gibidir, belirli bir
doz ve formül ile reçete edilme-
lidir. Egzersizin tipi, yoğunluğu,

sıklığı, süresi ve ilerlemesi ki-
şiye özgü olmalıdır” ifadelerini
kullandı. 

Omuz çevresi kasların
yanlış kullanılması sonucu or-
taya çıkan rotator kuf kaslarının
sıkışması, tendinit ve kas yırtığı
olarak nitelendirilen ve halk
arasında “yüzücü omzu” olarak
bilinen spor yaralanmasının
yazın en sık görülen yaralanma
olduğunu kaydeden Doç. Dr.
Çimen, bu durumun önlenmesi
için yüzme sıklığını ve yoğunlu-
ğunu bir anda değil de kade-
meli olarak artırmak, ayrıca
omuz çevresi kasları kuvvetlen-
dirici egzersizleri düzenli olarak
yapmak gerektiğini anlattı.  

Koşu sonrası ortaya çıkan
“iliotibial bant sendromunun”
görülme sıklığının da yaz ayla-
rında arttığına değinen Doç. Dr.
Çimen “İliotibial bant, pelvis

kemiğinin dış tarafından dizin
dış tarafına uzanan bir banttır.
İliotibial bant sendromu, baldır
ve dizin dış tarafında, bantın ol-
duğu bölgede hareket esna-
sında ağrı ile tespit edilir.
Genellikle düşük tempoda
uzun süreli koşu yapanlarda
görülen bir aşırı kullanım yara-
lanmasıdır. Koşu hızı arttığında
dizin daha çok bükülmesine
bağlı olarak ağrı da azalır. Heki-
min uygun görmesi durumunda
buz uygulaması, aktivite kısıtla-
ması yapılır, ağrı ve ödem gide-
rici ilaçlar verilebilir.

İliotibial germe egzersizi ile
bantın uzatılması ve kuvvet eg-
zersizleri ile de kalça abduktor
kaslarının kuvvetlendirilmesi
gerekir. Bunun yanında sen-
dromu tetikleyen durumlar da
tedavi edilmelidir. Düz tabanlık
varsa ayak tabanı kaslarının

güçlendirilmesi gerekmektedir”
diye konuştu. 

Tenis oynayanlarda dirsek
ağrılarının en önemli nedeninin
“tenisçi dirseği” yani “lateral
epikondilit” olduğunu belirten
Doç. Dr. Çimen bu durumun
önlenmesi için raketi çok sıkı
kavramamak gerektiğini; teda-
vide ise dirsek bölgesine soğuk
ve fizik tedavi ajanları uygulan-
dığını ve gerekirse steroid en-
jeksiyonu yapıldığını dile
getirdi. 

Bacağın arka kaslarını to-
puğa bağlayan aşil tendonunun
aşırı kullanımından kaynakla-
nan “Aşil tendiniti” durumun-
dan da bahseden Doç. Dr.
Çimen, “Aşil tendiniti en sık
koşu yoğunluğunu ve sıklığını
artıran koşucular ile tenis ve
basketbol gibi sporları sadece
hafta sonu yapan orta yaşlı ki-

şilerde görülmektedir. Tedavide
soğuk uygulama yapılır, antiin-
flamatuar ilaçlar verilir. Topuk
yükseltme ile aşilin rahatlaması
sağlanır” dedi. 

Çimen spor yaralanmala-
rının en sık nedenlerini yetersiz
ısınma ve esneme, zayıf kon-

disyon, çok sık veya çok uzun
süreli antrenman yapmak ve
egzersizin yoğunluğu ve süre-
sini çok hızlı artırmak, yetersiz
ve yanlış teknik ve egzersiz sı-
rasında uygunsuz kıyafet ve
ekipmanın kullanılması olarak
sıraladı. iHA 
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Gençlik ve Spor Bakanlı-
ğınca 81 ilde düzenlenen Okul
Sporları Faaliyetleri, Manisa’da
büyük bir başarıyla tamam-
landı. Manisa Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü’nün organize ettiği
2023-2024 Eğitim ve Öğretim
Yılı Okul Sporları faaliyetleri 57
farklı spor branşında gerçek-

leştirildi ve geniş bir katılımla
sona erdi. Bu yılki müsabaka-
lara 632 okuldan toplam 49 bin
856 sporcu katıldı.   

Manisa’nın 17 ilçesinde
yoğun katılımla gerçekleştirilen
Okul Sporları Faaliyetleri, genç-
ler arasında spor kültürünü
yaygınlaştırmayı ve onları

sporla iç içe olmasını sağla-
mayı amaçladı. Ayrıca Manisa,
sutopu ve hava sporları Türkiye
birinciliği, voleybol ve hentbol
yarı finali ile tenis, taekwondo
ve futbol grup müsabakaları
gibi önemli organizasyonlara ev
sahipliği yaptı. Manisa Gençlik
ve Spor İl Müdürü Yunus Öz-

türk yaptığı açıklamada, her
geçen yıl öğrencilerin katılım
sayısının artarak devam ettiğini
belirterek, Manisa’daki okul
sporları faaliyetlerinin gençlerin
spor yapma alışkanlığı kazan-
ması ve sportif başarılarının ar-
tırılması açısından önemli bir rol
oynadığını vurguladı. Öztürk,
"2023-2024 eğitim ve öğretim
yılı okul sporlarında çok önemli
organizasyonlar yaptık. Okul
sporları faaliyetleri çocuklarımı-
zın ve gençlerimizin sporla iç
içe olmasını hedefliyor. Bu yılki
faaliyetlerimize okullarımızdan
büyük bir katılım oldu. İl gene-
linde düzenlenen organizas-
yonlar sayesinde öğrenciler
hem fiziksel olarak aktif hale
geldi hem de takım çalışması,
disiplin ve sağlıklı yaşam gibi
önemli değerleri öğrenme fır-
satı buldu. Emeği geçenlere te-
şekkür ediyorum" dedi.  

Okul Sporları Faaliyetleri tamamlandı   

manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübü Judo takımı,
Slovakya’da düzenlenen 52’nci Uluslararası Michalovce
Grand Prix’inde 3 altın, 3 gümüş, 7 bronz madalya kazanarak,
önemli bir başarıya imza attı.

Manisa Büyükşehir Belediyespor Judo takımı, 8-9 Haziran
tarihlerinde Slovakya’da düzenlenen 52’nci Uluslararası Mic-
halovce Grand Prix’sine katıldı. Yeşil-beyazlı sporcular turnu-
vada önemli başarılara imza atarak, 3 altın, 3 gümüş ve 7
bronz madalya kazandı. Sporcularımızdan Yavuz Selim İnci 32
kiloda, Muhammed Üveys Sevindi 34 kiloda, Nejla Nur Tok-
göz de 40 kiloda rakiplerini mağlup ederek, altın madalyaya
uzandı. Podyumda yer alan diğer sporcular ise şöyle: "33 ki-
loda mücadele den Derin Avcı, 44 kiloda Zeynep Baysal, 55
kiloda Alp Canıtez gümüş madalya kazandı. Yeşil-beyazlı ta-
kımdan, Mehmet Aras Gül, Mert Öztürk, Arda Düzce, Melik-
şah Coşkun, Belinay Aykal ve Mehmet Aras Gül de turnuvada
bronz madalya kazandı." spor servisi

Manisalı judoculardan 
Slovakya’da 3 altın

somaspor’un yeni ve
modern stadyumu, tamam-
lanma aşamasına geldi ve yeni
sezonda kapılarını futbol tut-
kunlarına açmayı planlıyor.

Somaspor’un yeni stad-
yumu, 6 bin kişilik kapasite-
siyle bölgenin spor hayatına
büyük bir katkı sağlayacak.
Modern tasarımı ve donanım-
larıyla dikkat çeken stadyum,
futbol tutkunlarını ağırlamaya
hazırlanıyor. Ayrıca, spor kom-
pleksi içerisinde antrenman
sahaları, tribünler, soyunma
odaları ve diğer tesisler bulu-
nacak.

Somaspor Basın sözcüsü
Suat Gündoğan yaptığı açıkla-
mada, “2022 yılında ihalesi
gerçekleşen stadımız Soma
Belediyesi tarafından tahsis
edilen arazi üzerine, Gençlik
ve Spor bakanlığı tarafından
yaptırılmaktadır. Yeni stadyum,
6 bin kişilik kapasitesiyle böl-
gedeki spor etkinliklerine de

ev sahipliği yapacak. Ancak
bu sadece bir kısmı; toplamda
15 bin metrekarelik alanda ku-
rulan stadyum, 200 araçlık
açık otopark, protokol fuayesi
ve salonu, basın fuayesi ve sa-
lonu, 4 adet sporcu soyunma
odası, seyirci fuayeleri, idari
birimler, 2 adet antrenman sa-
lonu, ticari birimler ve atölye
gibi modern olanaklara da
sahip olacak” dedi.

Basın sözcüsü Suat Gün-
doğan, “Somaspor’umuzun
kullanacağı yeni modern
stadyumun yapımında yavaş
yavaş sona geliniyor. Stadyu-
mun organik rulo çimleri şim-
diden serilmeye ve
sulanmaya başlandı. Son ya-
pılan kontrollerde eksikler be-
lirlendi ve yüklenici firma
tarafından eksik olan bütün
her şey tamamlandı. 19
Eylül’de yapımı tamamen bi-
tecek. Ancak biz stadın Tem-
muz ayındaki ön kabul

sürecini bekliyoruz. Stadımız
ön kabulden geçtikten sonra
yeni transfer çalışmalarına
başlayacağız. Aynı zamanda
yeni tesisimizde idman
yapma huzuruna kavuşaca-
ğız. Hem taraftarlarımız, hem
de futbolcularımız tesisin
biran önce açılmasını sabır-
sızlıkla bekliyor. 2024-2025
sezonuna yeni stadyumda
girmek istiyor. Emeği geçen

herkese teşekkür ediyorum”
şeklinde konuştu.

Basın sözcüsü Suat Gün-
doğan, açılış etkinliği için çe-
şitli etkinliklerin planlandığını
ve futbolseverlerin unutulmaz
bir gün geçireceklerini belirtti.
Ayrıca, yeni stadyumun So-
maspor'a ve bölgeye olan
katkılarını vurgulayarak, taraf-
tarlardan büyük destek gör-
düklerini ifade etti.

Soma’nın stadında sona gelindiSoma’nın stadında sona gelindi

manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübü Basketbol Ta-
kımı, yeni sezon planlaması doğrultusunda başantrenörlük
görevine Ozan Bulkaz’ı getirdi.

Türkiye Basketbol Süper Ligi ekiplerinden Manisa Büyük-
şehir Belediyespor Kulübü, başantrenörlük görevi için Süper
Lig’in deneyimli isimlerinden Ozan Bulkaz ile sözleşme imza-
ladı. Halil Onultmak Spor Tesisleri’nde düzenlenen imza töre-
ninde Başkan Yardımcısı Ersin Öztaş ile Yönetim Kurulu
Üyeleri Erkan Turbil, Barış Ali Çınar, Eray Durukan, Nabi Baş-
bay, Can Sezici, Mesut Köse ve Alper Ayan da yer aldı. 2 yıllık
sözleşmeye imza atan Bulkaz, hedeflerinin hem Süper Lig’de
hem de Avrupa’da gurur duyulacak bir takım oluşturmak ol-
duğunu söyledi. Bulkaz, kulübün altyapı konusundaki planla-
rının da kendisini mutlu ettiğini belirtti.

OZAN BULKAZ KİMDİR?
2’nci Lig’de başına

geçtiği Uşakspor ile 16 yıl
çalışan ve 4 sezon Süper
Lig’de mücadele eden ta-
kımın Başantrenörlüğünü
yürüten Ozan Bulkaz, daha
sonrasında Trabzonspor,
Sakarya BBSK, Konyas-
por, Balıkesir BBSK ve
Bordo Sportif Basketbol
takımlarında görev yaptı.
spor servisi

Manisa BBSK’da Bulkaz dönemi

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR

manisa Futbol Kulübü Başkanı
Mevlüt Aktan, İstanbul’da yapılan
TFF 1. Lig Kulüpler Birliği toplantı-
sında TFF 1. Lig Kulüpler Birliği
Başkanlığı’na seçildi.

Manisa Futbol Kulübü Başkanı
Mevlüt Aktan, TFF 1. Lig Kulüpler
Birliği Başkanlığı’na seçildi. Manisa
Futbol Kulübü’nü ve TFF 1. Lig ku-
lüplerini temsil edecek olan Başkan
Mevlüt Aktan, “TFF 1. Lig kulüpleri-
nin tüm sorunlarını biliyoruz. Bu so-
runları çözmek için çalışacağız”
dedi. Manisa Futbol Kulübü Başkanı
Mevlüt Aktan, İstanbul’da yapılan
TFF 1. Lig Kulüpler Birliği toplantı-
sında TFF 1. Lig Kulüpler Birliği
Başkanlığı’na seçildi. Erzurumspor

Başkanı Ahmet Dal ve Ümraniyes-
por Başkanı Ömür Aydın da başkan
yardımcılığı görevlerine getirildi. TFF
1. Lig Kulüpler Birliği Başkanlığı gör-
evi için kulüp başkanlığına teşekkür
eden Başkan Mevlüt Aktan, “TFF 1.
Lig Kulüpleri Birliği bize çok önemli
bir görev verdi. Ben ve yönetimdeki

arkadaşlarım TFF 1. Lig kulüplerinin
tüm sorunlarını yakından biliyoruz.
Bu sorunların çözümü konusunda
her türlü mücadeleyi vereceğiz.
Amacımız TFF 1. Lig kulüplerimizin
her an yanında olmak ve kulüpleri-
mizin haklarını sonuna kadar savun-
mak” dedi.

Başkan Aktan TFF 1. Lig Kulüpler Başkan Aktan TFF 1. Lig Kulüpler 
Birliği başkanı olduBirliği başkanı oldu

Yunusemre Belediyes-
por'un güreşçileri, Denizli'nin
Acıpayam ilçesinde düzenle-
nen İllerarası Grekoromen
Güreş Turnuvası'ndan 23 ma-
dalya ve 1 kupa ile döndü.

Yunusemre Belediyespor'un
güreşçileri, Denizli'nin Acıpa-
yam ilçesinde düzenlenen İller-
arası Grekoromen Güreş
Turnuvası'nda 6 altın, 6 gümüş,
11 bronz ile toplamda 23 ma-
dalya kazandı. 2011-2015 yaş
kategorilerinde yapılan müsa-
bakalarda göz dolduran Mavi
Beyazlılar, takım halinde ise
ikincilik kupasının sahibi oldu.

2014 - 2015 yaşta 57 ki-

loda Görkem Karaca Alkan bi-
rinci, 34 kiloda Eymen Olgun,
41 kiloda Berat Tekin, 47 kiloda
İbrahim Ömer Coşkun, 52 ki-

loda Muhammed Taha Keskin
ikinci, 30 kiloda İbrahim Ensar
Yıldırım, 41 kiloda Muhammed
Emin Ariç, Yiğit Alp Çelik, Ra-

mazan Efe Karabaş üçüncü
oldu. 2012-2013 yaşta ise 30
kiloda Musa Yusuf Tekin bi-
rinci, Erdem Aktürk ve Abdül-
melik Yamaç üçüncü olurken,
34 kiloda Ramazan Özman bi-
rinci, 38 kiloda Emir Artürk ve
Yusuf Ayta üçüncü, 41 kiloda
Ömer Faruk Ariç birinci,
Eymen Çakır üçüncü, 52 ki-
loda Emirhan Tekin üçüncü,
62 kiloda Hamit Çalgın, 68 ki-
loda Yusuf Emir Yünden ikinci,
78 kiloda Hakan Çelik üçüncü,
68 kiloda Seyit Ali Yıldız birinci
oldu.2011 yaşta 38 kiloda
Hakim Beytullah Kalay birinci
olmayı başardı. spor servisi

Yunusemreli güreşçiler 23 madalya aldı

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


